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Inhoud

Aangezien de activiteiten na de winterstop weer van start zijn en 
er nieuwe voornemens en doelen zijn, is er gekozen voor het 
thema innovatie! Vernieuwing, verbetering en vooruitgang staan 
centraal in de gesprekken met de KNVB, Wouter Blijleven en 
Marion Polfliet. Daarnaast is er aandacht voor de MO17-1, die als 
middenmoot in de eerste divisie meedraait. We zullen jullie ook 
kort een inzage geven in de trainings kampen van de ZA1 en VR1. 
Tot slot stellen we Jean Paul Meijer aan jullie voor en is er 
aandacht voor innovaties binnen het sportlandschap. Al met al 
ligt er weer een rijk gevulde TeamGeest voor jullie klaar!

Veel leesplezier,
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De 7 spelprincipes
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Doelstelling

- Eigen jeugd in eerste elftal
- Alle selectieteams in dezelfde aanvallende speelstijl
- Ontwikkel jezelf, ontwikkel de club

Dominant spel -> heersen en dwingen, pro actief
Agressief-> inzetten van voetbalagressie
Verzorgd -> geduld en lef
Productief -> vertaling resultaat

Spelprincipers binnen -> aanvallen, verdedigen en 
omschakelen

Trainbaar maken en uitvoeren van spelprincipes

Individuele ontwikkeling binnen teamontwikkeling

Visie/ waarde

Speelstijl

Speelwijze

Trainen en wedstrijden

Nieuw en Beter 
Innovatie en voetbal, lang was dit een tegenstrijdigheid.  

Terwijl er al jaren in elk stadion vele camera’s hingen om alles  
te registeren, moest de scheidsrechter al die tijd maar alles  

vanuit zijn eigen perspectief beoordelen. En dan moest hij zich  
na afloop ook nog verdedigen voor het ganse journaille  

waarom hij die bal toch anders had gezien. 

Pas sinds 2018 maakt de KNVB volledig 
gebruik van de VAR. Iedereen moest er in 
het begin nog aan wennen. Zelfs Dick 
Advocaat moest eraan wennen, destijds 
trainer van FC Utrecht, die een wegwerp-
gebaar maakte over de VAR. Maar inmid-
dels is het zover dat men klaagt als er 
wedstrijden worden gespeeld zonder 
VAR. Dus wennen we toch snel aan 
nieuwe technieken. 

Wellicht is het je opgevallen, zelfs  
V.V. De Meern werkt met de VAR. Althans, 
dat was mijn eerste gedachte toen ik op 
het hoofdveld de camera’s aan de licht-
masten zag hangen. Maar bij navraag 
bleek het te gaan om camera’s die de 
wedstrijden kunnen analyseren. Teams 
kunnen op verzoek hun wedstrijd laten 
opnemen en trainers en coaches kunnen 
bepaalde fragmenten laten zien om 
situaties te verduidelijken aan de spelers. 
Over innovatie gesproken. 

In 2014 begon ik als voetbaltrainer van 
het team van mijn zoon. Van Jan 
Vermeulen kreeg ik wel 5 mails vol met 
voetbaltrainingen ter inspiratie. Heel 
mooi, maar waar moet je beginnen?  

De jeugdselectie jongens werkt al jaren 
met de 7 spelprincipes. 
Trainingsoefeningen zijn gebaseerd op 
deze vastgestelde spelprincipes die 
regelmatig herhaald worden zodat het 
ingeslepen wordt. Tegelijkertijd worden 
alle teamfuncties getraind: aanvallen, 
verdedigen en omschakelen. De trai-
ners worden door de technische com-
missie begeleid om in het begin van het 
jaar het gehele trainingsprogramma op 
te zetten. 

De trainers bij de meisjes wachten hier 
al lange tijd op. Maar ik begreep via via 
dat deze spelprincipes ook bij de 
meisjes worden geïntroduceerd. 
Eindelijk een gestructureerde aanpak 
op het gebied van trainingsoefeningen. 
Ik kan niet wachten. 

Julian Oostveen 

Je doet maar wat. Je bent snel geneigd 
om te trainen wat volgens jou beter kan. 
Maar waarom niet trainen op datgeen wat 
zo goed gaat. Dan wordt dát je sterke 
wapen. En tegelijkertijd train je daardoor 
andere onderdelen niet. 

In 2016 heeft Robert Roest, destijds coach 
van Zondag 1 bij V.V. De Meern, samen 
met Hidde van Boven, inmiddels jeugd-
trainer bij PSV, een trainingsprogramma 
opgezet voor alle teams van V.V. De Meern: 
per week oefeningen per leeftijdscategorie 
op verschillende niveaus. De techniektrai-
ningen hiervan staan nog op onze site: 
www.vvdemeern.nl/ 324/techniektraining/ 
uitgevoerd door onze eigen Trevor Mulders 
(Zaterdag 1). Echter, dit project is lang-
zaam uitgedoofd.  

Bij hockey is dit beter georganiseerd. 
Vanuit de bond worden wekelijks de 
oefeningen naar de trainers gestuurd;  
op elk niveau; met duidelijke instructie en 
af te lezen van je telefoon. Heel toegan-
kelijk en tegelijkertijd een uitgekiend 
programma waarin alle facetten van 
hockey getraind worden. 

I N N O VAT I E



Fysiotherapie
Sportfysio Visser heeft het drukker 
dan ze hadden gedacht. Dat is 
fantastisch. De bedoeling was om 
per begin 2023 op beperkte schaal 
overdag fysiobehandelingen te doen 
op de club. Dat hebben we niet 
gehaald. Stefan Visser heeft aange-
geven welke wensen hij heeft ten 
aanzien van het gebruik van de 
ruimtes. We zijn aan het puzzelen 
op een multifunctioneel gebruik van 
het wedstrijd secretariaat beneden, 
waarbij ’s avonds en in het weekend 
besprekingen kunnen worden 
gehouden, er overdag fysio-
behandeling mogelijk is en er 
(koffie)ruimte is voor onderling 
overleg door trainers.

Zaterdag- en zondagvoetbal
De groei van de stad loopt volgens plan-
ning, momenteel ruim 360.000 inwoners. 
Volgens verwachting gaat 5% voetballen 
en dat klopt aardig, het zijn er nu iets meer 
dan 17.500 waarmee de groei van de 
voetballers in de stad volgens verwachting 
toeneemt. Tegelijkertijd is het aantal 
seniorenteams op zondag de afgelopen  
4 jaar met een derde afgenomen.  

Kortom de overvolle zaterdag is een 
toenemend probleem dat helaas door  
veel clubs nog steeds wordt gebagatelli-
seerd. Wij zetten in ieder geval het beleid 
door dat wedstrijden naar andere dagen 
kunnen worden verschoven, voor de 
senioren vooral vrijdag en voor de jeugd 
doordeweeks, zondag of vrijdag. Blijf er 
rekening mee houden dat iedereen af en 
toe niet op zaterdag zal spelen. 

Aanpassing van de kantine
Jan Paul Meijer en Han van Veldhuizen 
trekken bestuurlijk de aanpassing van de 
kantine. Het bestuur is inmiddels akkoord 
gegaan met de verbouwing van de keuken. 
De nieuwe inrichting van het clubhonk is 
nog niet goedgekeurd. Het traject voor de 
keuze van meubilair loopt nog. 
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Ever change a 
winning team

Verenigingsbestuur
Wim Stolwijk Voorzitter en  

Financiële zaken
John van Wegen Vice-voorzitter  

en Personeelszaken
Christel Hek Voetbalzaken

Jan Paul Meijer Facilitaire zaken
John Hol Voetbaltechnische zaken

Wilma Benschop  
Commerciële zaken 

In de beleidsdocumenten van de club staat dat 
V.V. De Meern Ambitieus, Toonaangevend en 
Innovatief wil zijn. Aangezien het thema van dit 
nummer Innovatie is, was de vraag aan het 
bestuur waar de club dan innovatief in is.

De eerste vraag om te beantwoorden is 
wat we met innovatief bedoelen. Wij 
hebben als club uitgesproken dat we 
voortdurend willen blijven veranderen, 
meegaan met nieuwe ontwikkelingen.  
Dat kan op voetbalgebied zijn, dat kan 
gaan over het aanpassen van het sport-
park, over het wel of niet aanstellen van 
betaald personeel in plaats van alleen 
maar vrijwilligers, etc.
De tweede vraag is waarom je altijd zou 
moeten blijven veranderen. Heel simpel, 
een bekend gezegde is: ‘stilstand is 

achteruitgang*’. Als de club niet verandert, 
niet meegaat met zijn tijd zullen nieuwe 
leden niet meer geïnteresseerd zijn. Onze 
leden en hun behoeftes veranderen. Dus 
moeten wij meeveranderen en wel als één 
van de eersten en niet één van de laatsten.
Eén van de meest herkenbare projecten 
op dit moment die gaan over meegaan 
met je tijd is de aanpassing van de 
keuken. In het jeugdhonk wordt ‘het 
vetloket voor uw kroket’ model jaren ’80, 
omgebouwd naar een moderne food-
corner en clubrestaurant. 

Bestuur
Zoals verwacht hebben de leden er tijdens 
de ALV mee ingestemd dat het bestuur is 
uitgebreid met Christel Hek en Jan Paul 
Meijer. Verder draaien John Hol en Wilma 
Benschop voorlopig mee. Marcel de 
Graauw ondersteunt op dit moment 
meerdere bestuursleden.

Foto vlnr: Wim Stolwijk, Christel Hek,  
Jan Paul Meijer, Wilma Bisschop,  
John van Wegen en John Hol

Statutenwijziging
Mede door een wijziging in de Wet 
Toezicht en Bestuur Rechtspersonen was 
het noodzakelijk de statuten op een 
aantal punten aan te passen. In mei was 
al over dit punt gestemd en was er met de 
wijzigingen ingestemd. Echter was het 
aantal aanwezige leden toen minder dan 
vereist, en moest de stemming herhaald 
worden. Er is opnieuw met de wijzigingen 
ingestemd.

Financiën
Financieel staan we er goed voor. De club 
heeft over het seizoen 2021-2022 een 
klein positief resultaat gehaald waarbij 
moet worden opgemerkt dat er geld opzij 
is gezet (reservering) om de verwachte 
stijging in personeelskosten op te  
kunnen vangen.

Voor het seizoen 2022-2023 wordt een 
negatief resultaat verwacht (verlies),  
mede door de stijgende energiekosten.  
De energiekosten zijn op dit moment een 
grote onzekerheid. Pas in mei kunnen  
we zeggen wat de effecten daarvan voor 
volgend jaar zullen zijn. 

Commissies
De nieuwgekozen websiteredactie 
bestaande uit Lydia Bakker, Eric van der 
Horst en Danique Mulder gaf het groene 
licht voor de nieuwe site. Op 30 november 
is de site live gegaan. Chapeau!

Leden van verdienste
Door meerdere leden zijn Han van 
Veldhuizen en Kees Bleeker naar voren 
geschoven om te worden benoemd als  
Lid van Verdienste. De grote vraag is altijd 
hoe je zeker weet dat iemand naar de 
vergadering komt om de felbegeerde speld 
op te kunnen doen. Daarvoor werd de 
volgende list verzonnen. Han werd onder 
strikte geheimhouding verteld dat Kees  
Lid van Verdienste zou worden en of hij zou 
willen bijdragen aan de speech voor Kees.  
U raadt het, Kees werd verteld...  
Jarenlang hebben zij samen in de jeugd-
commissie gewerkt. Beiden zijn sinds 
2005 actief voor de club. Han is o.a. 
jeugdvoorzitter, leider en lid van het vereni-
gingsbestuur geweest en is nog actief als 
scheidsrechter. Kees is o.a. leider, kabou-
tercoördinator, jeugdsecretaris en consul 
geweest en eveneens nog actief als 
scheidsrechter. Bovendien hebben ze al 
die jaren tal van projecten gedaan varië-
rend van diensten in coronatijd tot aanpas-
sing van de kantine.
De kracht van beiden is dat ze behalve 
uiterst capabel ook buitengewoon sym-
pathiek zijn. Maar het belangrijkste is dat 
ze beiden het vermogen hebben om met al 
die duizenden leden, ouders en ver zorgers 
om te gaan wat voor de goede sfeer zorgt. 
Kees en Han van harte gefeliciteerd! 

Kees Bleeker en Han van Veldhuizen

Algemene ledenvergadering 

Erelid
Op initiatief van Piet Eversdijk hebben 
een 10-tal leden het bestuur verzocht om 
Wim Stolwijk te benoemen tot Erelid. 
Erelid word je niet zomaar. 

Wim is pas het 4e erelid in de 75-jarige 
historie van de club. Reden voor een 
feestje! Vanachter de schuifdeuren 
stroomden familie, vrienden en de sam-
baband BoomBastic de kantine binnen. 
Compleet overbluft – wat een mooi 
gezicht was dat – werd Wim onderstebo-
ven getrommeld door BoomBastic.  

In 1996 begon Wim als penningmeester 
bij de jeugd, en is sinds 2000 bestuurslid. 
Wim begeleidde de financiële zaken 
rondom de overgang naar het huidige  
sportpark, werd in 2009 vicevoorzitter,  
en in 2016 voorzitter van het bestuur.
Verder is hij oprichter en voorzitter van  
de businessclub en aanjager van tal van 

Wim Stolwijk krijgt de speld horende bij 
het  Erelidmaatschap opgespeld.

projecten zoals de Young Professionals. 
In de praktijk is Stolwijk een stille hoofd-
sponsor, waar kom je de groene borden 
en advertenties van zijn accountants-
kantoor niet tegen?

Maar bovenal is Wim iemand die veel 
mensen binnen de club heeft geholpen, 
zichzelf zelden naar voren schuift, altijd 
met een menselijke maat werkt in het 
belang van de club, én de club financieel 
door en door gezond heeft gemaakt.  
En dat alles in ‘een uurtje per week’.  
Wim van harte gefeliciteerd!

Iets minder zichtbaar maar minstens 
even ingrijpend is de keuze om op een 
aantal posities betaald personeel aan te 
gaan stellen. Dat kost geld. Toch gaan  
we er niet aan ontkomen. De leden van 
tegenwoordig verwachten een snelheid 
van reageren op vragen die we begrij-
pen maar waar we als bestuursleden 
gewoon niet aan kunnen voldoen.  
En het lukt ons niet dat via vrijwil ligers 
in te vullen. Om een idee te geven over 
de moeilijkheid om mensen te vinden, 
op vacatures in de vorige TeamGeest  
en op de website is niet één reactie 
gekomen. Dan blijft er maar één oplos-
sing over, mensen inhuren.  
 
* Alex Fergusson, één van de meest succesvolle trainers/
managers van Manchester United had hier in de tijd dat 
United jaar op jaar prijzen pakte een fantastische variant 
op “Ever change a winning team”.

VA N H E T B E S T U U R



www.stolwijkacc.nl                                   www.sportaccountant.nl

ZOEK JE EEN FUNCTIE OF STAGE 
IN DE ACCOUNTANCY EN WIL JE 
WERKEN IN DE SPORT?

Graag komen we in contact met zowel 
starters als ervaren professionals.
Zowel voor onze vestiging in Amstelveen als De Meern zoeken wij
kandidaten om ons team uit te breiden. 

Neem contact op met ons dynamische kantoor waar wij MKB en 
sportklanten bedienen met al hun fi nanciële vraagstukken.

Heb je interesse?
Mail dan voor een afspraak naar info@stolwijkacc.nl
Voor meer informatie scan de QR-code en check onze websites.

De opdracht van de redactie voor deze TeamGeest was  
innovatie. Dat valt voor een 71-jarige niet mee, althans wat 
betreft de toekomst. Wellicht had ik de woorden “voetbal en 
innovatie” in moeten tikken op de app ChatGPT. Dan was  
ik snel klaar. Is het voetbal geïnnoveerd? Ja natuurlijk. 
Is het echter ook leuker geworden? Dat betwijfel ik. 

Toen ik begon te voetballen, de ouderen herkennen dit onge-
twijfeld, was het stopperspil systeem leidend. Een keeper,  
3 verdedigers met als centrale man: de stopperspil, 2 midden-
velders en u leest het goed: 5 aanvallers! Naast de links-  
en rechtsbuiten had je naast de spits een rechts- en links-
binnen oftewel het 1-3-2-5 systeem. En het voetbal was  
toen echt leuk! 

Daarna kwamen de Italianen met het catenaccio systeem:  
met z’n allen voor het doel hangen om tegendoelpunten te 
voorkomen en gokken op een snelle uitval, het voetbal was 
niet om aan te gluren. 
In 1974 betoverde Johan Cruijff de voetbalwereld met zijn 
voetbal- en organisatietalent: het totaalvoetbal was ineens 
geboren. Veel positiewisselingen, veel beweging en een paar 
absolute topspelers. Voetbal was weer prachtig. 
Ik ga snel door de tijd, de spelers kregen een borstband en 
konden we alles meten: hoeveel kilometer hebben ze gelopen, 
waar ze liepen… oftewel meten is weten. 
Je zou denken, het voetbal wordt steeds leuker. Maar toen 
kreeg Ajax Frank de Boer als trainer. Hij heeft mij als trouwe 
fan het stadion uit gekregen. Op enig moment zat ik in het 
stadion met een blocnote en noteerde: rechtsback Gregory  
van der Wiel speelde de 1e helft 28x terug op de keeper en  
de 2e helft 32x. Onze Frank werd 4x kampioen maar is daarna 
als trainer van diverse buitenlandse clubs en het Nederlands 
elftal terecht gedegradeerd tot een werkloze trainer. 
Gelukkig hadden we Louis van Gaal nog, net zo oud al ik. 
Echter Louis heeft de cijfertjes door elkaar gehaald. Dat kan 
natuurlijk op zo’n leeftijd. Zelf voetbalde hij ooit in het 1-3-2-5 
systeem maar in Qatar liet hij onze beste voetballers in een 
1-5-3-2 systeem spelen. Ik mocht het zelf vanaf de tribune 
waarnemen: wat was het voetbal bizar slecht. En ja hoor, de 
terugspeelballen waren er ook weer. Louis noemde dit inno-
vatie tegenover kritische journalisten. 

Ik heb een gratis advies. Komt u allen eens kijken naar ons  
1e elftal: een fris voetballend team met een trainer die wel 
denkt aan vooruit voetballen en aan spelplezier voor spelers 
én publiek met sprintende en scorende spelers als Junior 
Welten, Abel en Bob Prins. 

Innovatie is goed en nodig maar het moet dan wel goed 
gebruikt worden. 

Wim Stolwijk, voorzitter

SportUtrecht
SportUtrecht is een organisatie die de 
belangen van alle sportclubs in de stad 
behartigt en probeert de clubs te onder-
steunen. De ondersteuning loopt van 
advies bij aanschaf van zonnepanelen,  
tot het inzetten van verenigings onder-
steuners. Op 22 maart werden we geacht 
te komen naar een avond over diversiteit 
en inclusie op het gebied van cultuur/
bestuur. Een gezellige avond waarin aan 
de hand van voorbeelden werd besproken 
hoe we met elkaar omgaan of zouden 
kunnen gaan. Een voorbeeld was het 
integreren van een jeugdlid met een 
strafblad. Heel geinig was een model over 
hoe je op moeilijke situaties kan reageren. 
Je kan er meteen op af gaan, of negeren, 
evt hulphalen of emotioneel reageren. 
Wat je ook doet het heeft voor en nadelen. 
Zelfs de opstelling 'hier heb ik nu geen zin 
in' heeft een voordeel. Je hebt je blijkbaar 
gerea liseerd dat er iets aan de hand is. 
Volgens alle deelnemers een nuttige 
avond waar 'we' zeker mee verder moeten! 
Ik heb alleen geen idee hoe of welke 
vernieuwing ik zou moeten bereiken.    
      
 

Wat je nooit hoort
Er zijn heel wat onderwerpen waar je 
als lid eigenlijk zelden iets over hoort 
maar waar het VB ‘druk‛ mee is. 
We pikken er weer een (paar) uit. 

Doorlichten van de club
In het kader van de Regionale certifi-
cering wordt de club doorgelicht door 
NMC Bright/KNVB. Ruim 450 leden en  
vrijwilligers hebben daarvoor onlangs 
een enquête ingevuld. 14 februari j.l. 
hebben we een terugkoppeling op de 
resultaten gehad. De tevredenheids-
score is 6,2. Dat willen we omhoog 
hebben. Duidelijk is dat we flink wat 
moeten aanpassen in de organisatie.  
Tot de zomer gaan we een traject in 
waarbij om de paar weken weer een  
stap moeten zetten.
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Innovatie
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Even gauw Griekse yoghurt halen voor mijn vrouw. Neem ik 
meteen een wijntje mee en wat toastjes, scheerzeep en een 
rol beschuit. Ben er nu toch. Het is gezellig druk in de winkel. 
Ik doe de boodschappen altijd bij J. en niet bij A. Want bij J. 
weet ik waar alles staat, kan ik zelf afrekenen, dus ben ik met 
5 minuten met een volle tas weer buiten. En €18,00 armer, 
vanwege de kaas die ik onderweg tegenkwam. En dat op 
zondag. Wie had dat ooit gedacht vroeger.

De zondag dat was de dag des Heeren, werd ons verteld. Dan 
doen we geen werk, noch onze os of ezel. Het was daardoor 
herinner ik me ook wel een beetje saai. Het enige wat we aan 
werk mochten doen, was huiswerk. Als er iets saai was, was 
het wel huiswerk. Enfin, verder alleen een glaasje limonade bij 
oma die twee straten verderop woonde en een potje dammen 
met een vriendje. De zondag was trouwens ’s morgens om 
09.00 uur begonnen met aankleden en vervolgens naar de 
kerk gaan. Daar zongen we ‘De Heer is mijn herder’ en 
hoorden de dominee vertellen dat we als puntje bij paaltje 
kwam, allemaal niet deugden… En dan moest de dag nog 
beginnen. Hoe is dat toch allemaal mogelijk geweest.  

C O LU M N

“Zonder de bal  
  kun je niet winnen.” 

Johan Cruijff

Ieder weekend worden er veel voetbalwed-
strijden gespeeld op ons mooie sportpark. 
Het lukt de KNVB allang niet meer om voor 
alle wedstrijden een scheidsrechter aan te 
stellen. Daarom worden de meeste thuis-
wedstrijden gefloten door een eigen 
verenigingsscheidsrechter. Voor onze 
scheidsrechter coördinator Ben Hendrikx 
is dit iedere week weer opnieuw een 
uitdaging. Bovendien streven we ernaar 
om zoveel mogelijk gediplomeerde vereni-
gingsscheidsrechters te hebben.

Aan het begin van dit seizoen heeft Ben  
8 enthousiaste verenigingsscheidsrechters 
aangemeld voor de KNVB-opleiding voor 
verenigingsscheidsrechters. Samen met  
8 deelnemers van onze buurvereniging 
PVCV begonnen zij in november met deze 
(uit 4 lesavonden bestaande) opleiding. 
Tijdens de lesavonden werd veel aandacht 
besteed aan de spelregels, mentale weer-
baarheid en communicatie. Daarnaast floten 
de deelnemers tijdens de 3 maanden 
durende opleiding zoveel mogelijk 

V.V. De Meern is 6 gediplomeerde verenigingsscheidsrechters rijker!

Wie bepaalde dat nu toch allemaal?  Pap en mam denk ik. 
Maar die hadden het ook van een ander. Dat zouden ze zelf 
nooit bedacht kunnen hebben. En ook die teleurstelling op 
het eind van de middag als ene Kooiman met zijn frietmobiel 
langskwam. Die friet. Dat was voor ons niet weggelegd. En, 
die Kooiman was eigenlijk een heiden. Dat kon je zo ruiken. 
Net als al die mensen die ’s middags naar het voetbal waren 
geweest. Nee, het was een beroerde wereld. Dankzij die 
zondag. De rest van de week was eigenlijk best wel gezellig. 
Maar die zondag maakte duidelijk dat de mensheid uit twee 
delen bestond. Zij die deugden en zij die niet deugden. 
Terwijl dominee ’s morgens nog vertelde dat wij óók niet 
deugden. Ja… In dat geval deug ik liever niet met een lekker 
frietje mayo na het voetballen. 

Ik bedenk het allemaal als ik met een volle tas weer naar 
huis fiets. Gelukkig is het zwaar bewolkt. Dan zien pap en 
mam het niet. Als ze tenminste op zondag naar beneden 
mogen kijken…

Cees Verweij

wedstrijden en legden de deel nemers hun 
ervaringen vast in reflectieverslagen. 
Helaas moesten 2 van onze deelnemers 
vanwege een blessure vroegtijdig 
afhaken. 
Om de deelnemers zo goed mogelijk te 
begeleiden, is er gebruik gemaakt van 
praktijkbegeleiders: ervaren (verenigings)
scheidsrechters die de deelnemers voor, 
tijdens en na een te fluiten wedstrijd 

Iedereen weet dat voetbal uit Engeland komt. De Engelsen  
zelf zijn daar het meest van overtuigd. Als ze ook maar een  
beetje succesvol zijn op de EK of WK hebben ze het direct over  
“Football is coming home again”. Echter de oorsprong van het 
spel is al zo’n twee, drieduizend jaar oud. Het wordt al beschreven 
in teksten in het oude China en in de Romeinse tijd, niet zo  
Engels dus. Maar de Engelsen hebben wel een punt, de huidige 
spelregels zijn uit het midden van de 19e eeuw en gebaseerd op 
de Cambridge Rules van Engelse kostscholen. De kostscholen 
hadden slaapzalen voor 10 jongens en één zaalwachter, totaal 11. 
Zo is het 11 tegen 11 ontstaan, de ene zaal tegen de andere.

Vroeger bestond een bal uit enkele stukken leer. 
Tegenwoordig worden er 32 stukjes gebruikt om één 
bal te maken. Die stukjes zijn niet allemaal gelijk. 
Kijk maar eens naar het logo van de club. Er zijn  
2 soorten stukjes namelijk regelmatige 5-hoeken  
en regelmatige 6-hoeken. 

Hoezo
11 tegen 11?

Voetbal en de Buckybal

Voor het WK van 1970 lanceerde Adidas 
een op deze manier gemaakte bal.  
De Telstar. Zie ook op Wikipedia/Adidas_
Telstar. Leuk om te lezen.

Sindsdien kunnen we ons amper andere 
modellen voorstellen. En dat allemaal om 
een zo rond mogelijke vorm te maken die 
zo min mogelijk “zwabbert” bij afstand-
schoten. In theorie zou je met nog meer 
vlakjes een nog mooier ronde bal kunnen 
maken. Echter, hoe meer vlakjes hoe 
meer naden. Hoe meer naden, hoe meer 
kans op “zwabberen”.

Zoals altijd had de natuur de oplossing 
voor de optimale vorm van een bal al lang 
ontdekt. In 1984 maakten de chemicie 
Eric Rohlfing, Donald Cox, en Andrew 
Kaldor een molecuul, C60, waaraan ze 

verder niet te veel aandacht besteedden. 
Een kapitale fout. Een jaar later ontdekte 
een groep van de Amerikaanse Rice 
University in Houston, hoe het molecuul 
eruit zag, als een bol bestaande uit 
5-ringen (cyclopentaan) en 6-ringen 
(benzeen). Het leverde hen de Nobelprijs 
voor scheikunde op in 1996. De officiele 
naam van het molecuul is Buckminster-
fullerene, vernoemd naar de Amerikaanse 
architect Richard Buckminster Fuller die 
koepels van gebouwen op deze manier 
vorm had gegeven. Onder chemicie heet 
het kortweg Buckyball:

Buckyball komt bijvoorbeeld voor in de 
zwarte roet uit de uitlaat van (vracht)
auto’s. NASA toonde de buckyballs in 
2010 aan in het stof van een ster op  
6500 lichtjaar afstand.

Zondag

begeleiden en feedback geven. Ben had 
hiervoor 10 praktijkbegeleiders gevonden 
die hiermee aan een heel goed en positief 
verloop van de opleiding hebben bijgedra-
gen. Op dinsdag 14 februari stond de 
laatste lesavond op het programma. Een 
avond waarop een aantal deelnemers (in 
trio’s) de wedstrijd V.V. De Meern JO15-2 
– PVCV JO15-2 mocht fluiten en kon laten 
zien wat zij de afgelopen tijd geleerd 
heeft. Daarna mochten de deelnemers de 
afsluitende spelregeltoets maken. Een 
toets die met goed resultaat werd 
gemaakt! Na de nabespreking van de 
spelregeltoets werd de opleiding - in het 
bijzijn van een aantal praktijkbegeleiders 
- afgesloten met een diploma-uitreiking en 
een frisje in de kantine. 

Wij wensen Lisa, Noëlle, Amir, Dick, Joris 
en Nathan heel veel plezier en mooie 
wedstrijden toe op onze velden!

De scheidsrechterscommissie van  
V.V. De Meern

Noëlle Knap, Lisa Peer, Nathan Kuper, Joris 
Klinkers, Amir Argoubi en Dick van Damme.

H E T S P E L



jeugd voetbalt 
voor 

jongeren met een beperking

ALLE SPIERZIEKTEN 
DE WERELD UIT! 

BEDANKT!

Scan de code 
en doneer
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Het motto van onze vereniging is 
‘Ontwikkel jezelf, Ontwikkel de club’. 
Vanuit dit principe hebben we als 
technische commissie een 
actieplan ontwikkeld waarin 
verschillende themabijeenkomsten 
georganiseerd worden gedurende 
het seizoen. We stellen diverse 
thema’s centraal die passen bij de 
toekomstvisie en technisch 
beleidsplan van onze vereniging. 

Deze bijeenkomsten zijn bedoeld 
voor iedereen binnen de vereniging 
die betrokken is bij een van onze 
teams. Door het organiseren van 
deze bijeenkomsten willen wij 
ervoor zorgen dat iedereen nog 
meer plezier krijgt in het begeleiden 
van hun team, kennis en ervaring 
met elkaar wordt gedeeld, zorgen 
voor onderlinge verbinding, maar 
dat ook zeker de kwaliteit van de 
gehele opleiding (V.V. De Meern 
Academie) omhooggaat.

Zwaluwen 
Jeugdactie

Ontwikkel jezelf, Ontwikkel  de club
kingen er passen bij het vergroten van:
-  Autonomie: ik voel een mate van 

keuze over mijn eigen ervaring en 
handelen. Ik mag mezelf zijn!

-  Sociale verBondenheid: ik voel mij 
verbonden met mijn medespelers en 
trainers. Ik hoor erbij!

-  Competentie: ik voel dat ik over 
genoeg vaardigheden beschik om 
een taak tot een goed einde te 
brengen.  
Ik kan het! 

Oftewel de drie psychologische basis-
behoeftes: ABC methode. 

4e themabijeenkomst 
Veelzijdig bewegen
Deze bijeenkomst staat gepland op 
dinsdag 4 april om 18.30 uur. Zet  
‘m alvast in de agenda. Deze bijeen-
komst zal onder leiding staan van 
coaches die de TopCoach opleiding 
volgen bij FC Utrecht, waaronder  
Ruben van der Horst (lid Technische 
Commissie & trainer O9-2). Het zal een 
actieve bijeenkomst zijn waarin we 
naast een deel theorie ook actief met 
elkaar op het veld aan de slag zullen 
gaan met dit thema. 

Wat is veelzijdig bewegen en wat is het 
belang hiervan? 
Veelzijdig bewegen wordt vaak in meer-
dere termen verpakt zoals: breed moto-
risch ontwikkelen, breed motorisch 
opleiden, allround – of alzijdig bewegen 
of in een term als multisporten.  
De invulling van het concept veelzijdig 
bewegen gaat vaak niet verder dan 
‘variatie aanbieden in sporten’. Het 
Athletic Skills Model heeft met de Schijf 
van 10 het veelzijdig bewegen uitge-
werkt van een visie naar een praktisch 
werkbare toepassing voor een groep of 
een individu en voor alle vormen van 
bewegen. Breed toepasbaar voor het 
bewegings onderwijs, de revalidatie, de 
topsport en breedte sport.

Dit thema vormt een steeds belangrijker 
onderdeel binnen de ontwikkelde trainin-
gen van onze academie. Kinderen die 
veelzijdig leren bewegen, ervaren daar 

1e themabijeenkomst 
Creëren van waarden binnen  
je team
Meer dan 50 (!) enthousiaste deel-
nemers uit onze club hadden zich 
aangemeld voor de 1e bijeenkomst. We 
hebben iedereen handvatten gegeven bij 
het creëren van een fijne teamcultuur 
binnen je eigen team, zodat kinderen en 
jongeren zich zo goed mogelijk kunnen 
ont wikkelen als sporter en teamspeler.  
Dit doen we aan de hand van kernwaar-
den en teamafspraken. We zijn met 
elkaar actief aan de slag gegaan en 
hebben deze kernwaarden concreet 
gemaakt aan de hand van voorbeelden 
en inspiratie. Het doel is om dit direct in 
de praktijk toe te kunnen passen binnen 
het eigen team! Inmiddels hebben we 
vanuit verschillende teams al mooie 
feedback ontvangen, waarbij deze 
bijeenkomst een grote bijdrage heeft 
gehad bij een verbeterde cultuur binnen 
het team.

2e themabijeenkomst 
Creëren van voorwaarden voor 
een geslaagde training
Op welke manier bereid je je training 
voor? Hou je rekening met leeftijd 
specifieke kenmerken van het team wat 
je traint? Wat zijn spelprincipes? Met  
welke intenties speelt jouw team binnen 
de verschillende teamfuncties aanvallen, 
omschakelen en verdedigen? Welke 
voorwaarden dien je als trainer te 
creëren voor een goede leersituatie, 
kijkend naar het organiseren van spelers, 
ruimte en materialen? 

Met al deze vragen zijn we aan de slag 
gegaan. Dit zorgde voor goede gesprek-
ken en stof tot nadenken op welke 
manier iedereen dit binnen het eigen 
team kan vertalen.

3e themabijeenkomst: 
Motiverend coachen
Wat betekent motiverend coachen en 
welke structuur pas ik toe om dit tijdens 
trainingen en wedstrijden toe te passen. 
Na deze bijeenkomst kunnen de deel-
nemers benoemen welke coachopmer-

6e themabijeenkomst
Creëren van waarden  
binnen je team 
– medio juni 2023.  
Deze wordt herhaald, zodat de trainers 
met hun nieuwe team de input ter 
voor ereiding op het nieuwe seizoen 
kunnen gaan gebruiken. 
Exacte data voor beide bijeenkomsten 
volgen en worden gecommuniceerd  
op onze website.

Technische Commissie

op korte én lange termijn de voordelen 
van: ze blijven langer sporten, lopen 
minder blessures op en ervaren nog meer 
beweegplezier. 

Deelnemen in trainingsoutfit is zeer 
welkom, zodat de deelnemers die hiertoe 
fysiek in staat zijn, de waarde en plezier 
ook zelf kunnen ervaren. 

5e themabijeenkomst  
Impliciet leren 
– medio mei 2023

Sinterklaas kon gelukkig V.V. De Meern 
weer bezoeken en dat deed hij niet onop-
gemerkt! Op zondag bezocht hij de 
jongste spelers op het trainingsveld. Met 
de Pieten konden ze laten zien wat ze al 
hebben geleerd, aangemoedigd door 
Sinterklaas. Er gingen natuurlijk cadeau-
tjes mee naar huis. Sinterklaas had alle 
tijd om ook met allen op de foto te gaan.

Op woensdag bezocht hij de trainingen 
van de Onderbouw. Voor alle teams 
nam hij de tijd om bij te praten, aanwij-
zingen te geven en op de foto te gaan.  
Ook voor ouders en trainers nam 
Sinterklaas de tijd. Het was duidelijk dat 
hij blij was om weer terug te zijn!

Janny van Vonderen

Bezoek van Sinterklaas aan V.V. De Meern

Respect,  
Betrokkenheid en 

Sportiviteit  
zijn waarden die  

bij ons  
centraal staan

J E U G D C O M M I S S I E
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Fanatiek en betrokken, 
maar mét gezelligheid!

In gesprek met Wouter Blijleven, coördinator JO11, spelend lid en trainer/coach JO11-5

Wouter, kun je ons vertellen hoe je 
begonnen bent met voetballen en 
hoe ziet je voetbalcarrière er nu uit?
“Ik ben op mijn 5e begonnen bij  
V.V. De Meern, uiteraard op het oude 
sportpark nog. In de jeugd heb ik altijd in 
de 1e elftallen van de F’jes, E’tjes et 
cetera gespeeld. Al was V.V. De Meern 
toen nog lang niet zo groot als dat het  
nu is  natuurlijk; drie D-teams was veel in  
die tijd. 
Ik heb twee seizoenen bij de selectie 
gespeeld, maar was eigenlijk al heel snel 
verkocht aan de ‘derde helft’… Ik deed 
eigenlijk vanaf de A1 al vaak op zondag-
ochtend mee met het toenmalige vijfde en 
dat beviel me heel goed. Zodoende heb ik 
vanaf mijn 20e tot mijn 38e ongeveer in de 
kelderklasse rondgelopen. Ontzettend 
gezellig! Toen het elftal ermee stopte, ben 
ik een jaar of twee gestopt, maar ik miste 

Vandaag hebben we het genoegen te praten met  
Wouter Blijleven, een echte Merenees, voetballer in de 
Zaterdag 35+ en coördinator JO11. Naast deze activiteiten, 
is hij ook een toegewijd trainer en coach van het 
voetbalteam JO11-5 waar zijn zoon Mees speelt. 

je toch anders om met je eigen kind  
dan andere kinderen. En dat is niet  
altijd goed.”
“Coördinator ben ik nu drie seizoenen.  
Dat ben ik vooral gaan doen, omdat er 
geen anderen waren die het wilden doen 
en ik wel iemand ben die graag dingen 
regelt. Het fijne is dat ik nu invloed heb en 
dingen kan regelen op de manier die ik 
het beste vind passen.” 

Je vrouw voetbalt bij een andere 
voetbalvereniging in Utrecht. Hoe  
ga je om met de rivaliteit tussen de 
twee clubs?
“Daar kan ik vrij kort over zijn, dat is er 
niet. Mijn vrouw is in tegenstelling tot ik 
meer een voetbalnomade. Die heeft 
overal en nergens gevoetbald en daarmee 
is ze ook niet zo verknocht aan één club. 
En daarmee is er, bij ons thuis, ook geen 

enkele concurrentie. Ik stond pasgele-
den braaf de shirtjes van Hercules 
dames te wassen…”

Ik heb begrepen dat jij een echte 
Merenees bent, die van zijn dorp 
houdt. Wat maakt V.V. De Meern zo 
speciaal voor jou?
“Ik heb het er wel vaker over met 
mensen, maar eigenlijk is het gek dat 
ik al mijn hele leven in De Meern woon 
en hier niet graag weg zou gaan. Het is 
helemaal niet zo’n spannend dorp… 
Door Leidsche Rijn is er een hoop 
bijgekomen, maar vroeger was het 
echt helemaal niets. V.V. De Meern is 
wel echt dé club voor mij. De zondagen 
die ik daar heb doorgebracht, vond ik 
ontzettend leuk. Op het oude sportpark 
heb ik zoveel mooie herinneringen 
liggen. Soms vind ik het wel jammer 
dat de cultuur van de club veranderd is. 
Ik mis die echte gezelligheid wel. 
Dansen op de tafels, uren in het hokje 
zitten, zondag van 10.00 uur tot 20.00 
uur op de club hangen, heerlijk vond ik 
dat. Dat zie je nu helaas niet meer. Ik 
zou dat iedereen gunnen. 

Dat zou misschien voor ‘De 
Middenstip’ nog eens iets leuks zijn 
om over na te denken, als ze dat niet al 
doen. Hoe krijgen we die ‘echte gezel-
ligheid’ in de kantine terug. Ik zou er 
graag over meedenken!” 

het voetballen te veel en ben sinds vorig 
seizoen aangesloten bij de 35+. Daar heb 
ik het ook erg naar mijn zin.”

Wat houdt voetbal voor jou 
persoonlijk in?
“Gezelligheid. Ik kan mezelf wel kwalifi-
ceren als iemand die altijd wil winnen en 
ben, tot het irritante af, fanatiek. Maar in 
the end gaat het toch om gezelligheid. 
Een fanatieke pot voetballen en daarna 
gezellig met z’n allen om de tafel, biertje 
erbij en sterke verhalen. Dan is het voor 
mij al snel goed”

Je bent niet alleen speler, maar ook 
coördinator en trainer/coach. Hoe 
bevalt dat?
“Het trainer/coachen vind ik erg leuk om 
te doen. Al is het soms wel lastig, omdat 
het mijn eigen zoon is die ik train en 
coach. Dat botst soms en onbewust ga  

Oke interessant, kun je wat meer 
vertellen over hoe je dat voor je ziet 
en wie dat eventueel zou kunnen 
oppakken volgens jou?
“Nou, ik ga eind augustus voor 7,5 maand 
op wereldreis. Ik zorg ervoor dat de indelin-
gen voor het nieuwe seizoen helemaal 
rond zijn en dat alle jongens lekker aan de 
gang kunnen. Dat is voor mij nu het belang - 
rijkste. Tijd voor echte veranderingen kan 
en wil ik op dit moment niet vrijmaken.”

Wat zijn je doelen als spelend lid, 
trainer en coördinator?
“Als speler wil ik vooral lekker blijven 
voetballen en de derde helft spelen. Ik 
mag wel wat meer gaan scoren… 
Als trainer en leider hoop ik dat we met 
ons team net zo veel plezier blijven 
houden als dat we nu doen en ook lekker 
blijven presteren. We zijn afgelopen 
periode ongeslagen eerste geworden in 
de 1e klasse en wellicht gaan we de 
hoofdklasse in. Dat is met een vijfde team 
natuurlijk superknap van die jongens. 
Daar ben ik best trots op!”

Lente Bongers

Als we het hebben over het thema 
innovatie, hoe zie jij de toekomst 
van V.V. De Meern voor je?
“In het kader van innovatie zie ik voor  
V.V. De Meern veel kansen in communi-
catie. Ik denk dat er in deze huidige 
wereld zoveel systemen zijn, die zo’n 
grote vereniging ontzettend zouden 
kunnen helpen op het gebied van 
communicatie. De nieuwe website met 
de app vind ik al een stap in de goede 
richting, maar er liggen nog wel veel 
meer kansen. Dat zou veel mensen 
goed doen denk ik.”

“Als trainer en leider  
hoop ik dat we met  

ons team veel plezier 
houden en ook blijven

  presteren.” 

I NT E R V I E W



Kijk op ing.nl/niemandbuitenspel

Geldzorgen. Het kan iedereen gebeuren. En dan is voetbalcontributie 
soms niet op te brengen. Terwijl blijven sporten dan juist zo belangrijk 
is. Als hoofdsponsor van het Nederlandse voetbal vinden wij dat  
iedereen moet kunnen blijven voetballen. Ook als er even geen geld is.

Daarom introduceren wij Financieel Contactpersonen op clubs.  
Zij weten de weg naar lokale en landelijk voorzieningen voor je  
te vinden. Zo kan ook jij blijven voetballen.

is voetbal niet
vanzelfsprekend

Voor 1 op de 11 kinderen
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WieWatWanneer?
Heb je zelf een

leuke foto of vraag voor 
deze rubriek?  

Stuur deze naar  
teamgeest@vvdemeern.nl

Oplossing prijsvraag december 2022

Wie kent de meeste trainers?
P R I J S V R A AG

De vraag was, wie is deze bekende dame? 
Maar ook, wie is de oudere man die zij de 
handschudt? Vlak voor haar vertrek naar 
Arsenal in 2017 was Vivianne Miedema 
op het sportpark om haar boek 

Volgens sommigen stralen de prestaties 
van het eerste elftal af op de club. Daarna 
volgt meestal een discussie over de  
trainer die het het best heeft gedaan. 
Namen vliegen dan snel in het rond van 
Wim, alias Pa, Koot tot Joop Zoutenbier, 
van Leo Hees tot Rob Zomer, van Jon van 
Staa (broer van Mister Utrecht Jan) tot 
Jeroen Hoefste en van Robert Roest tot 
Marinus Dijkhuizen. En steevast is de 
vraag, wie wist het meeste uit zijn spelers 
te halen? Harry Hilverts, Ruud Vork, Menno 
Agema of toch onze eigen Hans de Wit ?  
Laten we het niet te moeilijk maken. 

Foto's: Gerben Pul

‘Meidenvoetbal’ officieel te presenteren. 
Het is nauwelijks voor te stellen dat 
niemand van de 24 meiden- en vrouwen-
teams Vivianne niet heeft herkend. Bij 
de presentatie waren immers meerdere 
Meernse meiden aanwezig. En de 
oudere man, kom op PSV-supporters, 
dat is overduidelijk oud PSV trainer en 
oud-bondscoach Kees Rijvers.

Het antwoord:  
De personen op de foto (rechts):  
Viviane Miedema en Kees Rijvers

De goede en razendsnelle inzending 
komt van Ajo Verheij. Met ook een 
compliment aan de redactie van 
Teamgeest: ‘Goede middag, Alle  

De vraag deze keer is om zo veel 
mogelijke trainers van de ZoVr1 of  
Za1 of de Zo1 te noemen. Voor alle  
drie een lijst mag ook. Vermeld zo 
mogelijk het seizoen/jaartal dat de 
trainer actief was/is.

Stuur je inzending naar  
teamgeest@vvdemeern.nl  
en win een cadeaubon!  
Er zijn meerdere winnaars 
mogelijk.

mensen betrokken bij het maken van de 
TeamGeest, complimenten voor het maken 
van de nieuwe TeamGeest. Het leest 
makkelijk en is erg informatief en kleurrijk.  
Groeten Ajo Verheij.’
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 Zon en zweet 
in Spanje

Op de vroege zaterdagochtend, 14 januari, vertrokken de mannen  
van Zaterdag 1 richting het prachtige Spanje! Na een veilige landing  

in Alicante vervolgde de reis zich met de bus naar Benidorm.  
Eenmaal ingecheckt en bijgekomen van de reis mochten de mannen zich 

klaar maken voor de eerste training van Max de Klerk  
(fysiotherapeut ZA1). In de zon op het strand zijn ze druk bezig geweest 

met conditie en kracht. ‛s Avonds gezellig met z‛n allen uit eten  
geweest en het nachtleven van de stad ontdekt. Helaas was er weinig  

te beleven tijdens het uitgaan in Benidorm…

Dit zorgde er gelukkig wel voor dat ieder-
een de volgende ochtend om 9.00 super-
fit aan de ontbijttafel zat! Zondagmiddag 
was het tijd om elkaar in teams uit te 
dagen en in te maken met verschillende 
potjes padel. Eenmaal terug in het hotel 
was het tijd om de stad te verkennen,  
wat een groter succes was dan de avond 
ervoor, en lekker te ontspannen op het 
strand. In de avond weer heerlijk de 
buikjes gevuld in een restaurant. Helaas 
was het voor sommigen niet genoeg, dus 
kon er afgesloten worden bij de gele M. 

De dag waarvoor de mannen helemaal 
afgereisd zijn, brak aan! De wedstrijd tegen 
het eerste team van Jonathan uit Zeist 
stond op het programma. Na een leuke 
sportieve pot met kansen over en weer, 
liepen de mannen met een stand van 1-1 
het veld af. Maandagavond was alweer de 
laatste avond, deze moest natuurlijk goed 
afgesloten worden. En dat gebeurde met 
een etentje in de stad en een optreden van 
niemand minder dan... Ronnie van Bemmel!

Lente Bongers

I N  B E E L D  

“In de zon op  
het strand trainen op 
conditie en kracht.”



Spierballentaal
Ze zijn de ruggengraat van onze 
vereniging: de vrijwilligers.  
Liefde voor de club en voor het 
spel motiveert hen. TeamGeest 
vroeg een aantal van deze kracht-
patsers om de mouwen eens 
letterlijk op te stropen.

TG: “Whatever it takes!”: Wat er 
ook maar nodig is (om je doel te 
bereiken)! Dit gaat over je instel-
ling en je inzet als sporter. Is 
winnen je doel, dan doe je daar 
alles voor. Trainen, overleggen, 
een voorbeeld zijn voor anderen, 
aanmoedigen, lopen, overspelen, 
fouten van anderen oplossen, 
respect tonen, de spelregels 
kennen en daarnaar handelen. 
Alles.
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De meiden van de MO17-1 en MO17-2 spelen sinds de winterstop in de 1e 
divisie. Dit is een behoorlijk knappe prestatie en we mogen dan ook trots zijn 
dat wij de enige club zijn binnen Nederland die twee MO17 teams hebben op 
dit niveau. Daar moet natuurlijk hard voor getraind worden. Zelfs naast dat 
harde trainen hebben Teddy en Kim van de MO17-1 tijd om zelf een jeugdteam 
training te geven. Hoe het is om training te geven, zelf op niveau te voetballen 
en dat in combinatie met een druk leven, vertellen ze ons hieronder.

vragen aan:  
Kim Verhoef en Teddy Braam7

Voetbal meiden

5. Wanneer is voor jullie het seizoen 
met de MO10 geslaagd?
Kim: Het seizoen is voor mij geslaagd als 
de meiden weer beter zijn gaan voetbal-
len. Dat doet mij goed!
Teddy: Het seizoen met de MO10 is 
geslaagd wanneer wij zien dat het team 
een zekere progressie heeft gemaakt.  
En als je ziet dat de spelers stuk voor  
stuk beter worden en er nog steeds 
plezier in hebben.

6. Wat willen jullie de meiden die je 
training geeft leren? 
Kim: De meiden die ik training geef, zijn 
nog jong. Ik probeer ze mee te geven dat 
ze met plezier moeten voetballen. Maar 
ook het willen beter worden in het voetbal.
Teddy: Wat ik de meiden die ik training 
geef, zou willen leren is dat wanneer je 
plezier in iets hebt, dat je dan pas beter 
wordt. Verder wil ik de meiden ook zelf-
vertrouwen geven in de wedstrijden.

7. Hebben jullie met de MO17 nog 
een doel voor het einde van dit jaar? 
En hoe gaan jullie dit doel halen?
Kim: Bij de MO17 hebben we in principe 
het doel zo hoog mogelijk te eindigen in 
de competitie. We proberen dit te berei-
ken door elke wedstrijd er weer vol voor 
te gaan. En lekker blijven trainen!
Teddy: Met de MO17 is ons doel natuurlijk 
kampioen worden! En ervoor zorgen dat 
we als een hecht team overkomen door 
goed op elkaar ingespeeld te zijn. Hoe we 
dit gaan bereiken is hard trainen en de 
volledige 100% tijdens de wedstrijden 
geven.

Rosa de Rooij

1. Kunnen jullie jezelf even 
voorstellen? Wie zijn jullie, hoe lang 
voetballen jullie al en op welke 
positie staan jullie?
Kim: Ik ben Kim Verhoef, 16 jaar en ik 
kom uit De Meern. Ik voetbal inmiddels 
al 12 jaar, en speel eigenlijk al heel mijn 
leven op het middenveld. Zowel links  
als rechts midden.
Teddy: Ik ben Teddy en ik voetbal al 
sinds ik 8 jaar ben. Ik ben niet bij  
V.V. De Meern begonnen maar bij UVVA 
en daarna kwam ik bij Desto terecht. Ik 
sta nu centraal achterin. Ik ben eigenlijk 
ook altijd al wel een verdediger geweest.

2. Hoe is het om voetballen op hoog 
niveau te combineren met training 
geven & school?
Kim: Het voetballen op hoog niveau is 
leuk, maar ook soms lastig. Je bent 
soms hele dagen weg door een wed-
strijd. Ook is het af en toe lastig te 
combineren met school. Ik probeer 
daardoor goed te plannen, en vaak lukt 
het dan wel. Training geven is goed te 
combineren. We geven op de woensdag 
voor onze eigen training de MO10 
training.

3. Hoe zijn jullie erbij gekomen om 
training te gaan geven?
Kim: Ik ben erop gekomen door vrienden 
die dit ook deden maar dan bij hockey. 
Ik vroeg me af of dit niet mogelijk was 
bij V.V. De Meern. En ja dat kon!
Teddy: Ik hielp als eerst mijn vader wel 
eens mee met trainingen, zo ben ik ook 
bij de techniektrainingen terecht 
gekomen. Daarna werden we gevraagd 
om samen een team training te gaan 
geven aangezien we daar allebei plezier 
in hadden.

4. Zouden jullie hierin willen 
doorgroeien?
Kim: Ik zou best wel graag willen door-
groeien in het training geven, en zou 
misschien wel iets van een trainingscur-
sus willen doen. Ik heb namelijk wel 
plezier in het training geven.
Teddy: Het zou mij zeker leuk lijken om 
hierin door te groeien aangezien het iets 
is wat ik erg leuk vind om te doen.

Teddy: : Het is eigenlijk altijd wel gelukt 
alleen was het in het begin een beetje druk 
aangezien we dan eerst training moesten 
geven en daarna vrijwel meteen door naar 
onze eigen training. Met school was het 
soms ook wel plannen aangezien we 
voorgaande jaren soms tot 16:30 uur 
school hadden en dan om 16:45 uur op het 
veld moesten staan om training te geven. 
Voor de rest moeten we soms tijdens 
toetsweken even plannen hoe en wat maar 
als we er niet uitkomen zijn Rianne en 
Margreet er altijd om ons te helpen!

“Ik probeeer ze  
het plezier van voetballen 

mee te geven.”

V O E T B A L M E I D E N
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Terwijl de mannen van Zaterdag 1 in de zonovergoten Benidorm waren, 
mochten wij ons een heerlijk weekend in het prachtige maar regenachtige 
Wassenaar vermaken. Waar de jongens een duikje in de zee namen, 
stonden wij helaas voor een gesloten Tikkiebad. Desondanks was het een 
gezellig teamweekend! Het weekend werd afgetrapt met een rondje 
achtbaan waarbij er een kant en klare lasagne in de maag zat, je kan je wel 
voorstellen hoe dat ging.

De eerste avond was het thema van het 
feest ‘glitter’. Na een paar spelletjes in het 
huisje, trotseerden we de kou. Met een 
barre tocht achter de kiezen kwamen we 
aan waar de muziekdeuntjes al goed in de 
oren klonken. De avond begon goed want 
al voordat een deel van het team binnen 
was, stond de trainer al een liedje te zingen 
op het podium. De stemming zat er goed 
in en er werden verschillende dansjes op 
de dansvloer gedaan. Op tijd naar huis 
natuurlijk want de volgende ochtend stond 
er alweer vroeg een wedstrijd op het 
programma. 
Bij het ontbijt werd veel water gedronken 
om zo de schade van de avond ervoor te 
beperken. Een paar stukjes fruit voor de 
dagelijkse vitamientjes en hup naar de 
voetbalvelden.

De kou kon de pret niet drukken want 
tijdens de wedstrijden werden er goede 
combinaties gemaakt. Tussen de wedstrij-
den door even opwarmen in de kantine 
met een gezellige zanger erbij. Er viel heel 
veel regen maar gelukkig vielen er ook 
doelpunten. We wisten ons goed staande 
te houden waardoor we de eerste dag 

tweede in de poule eindigden met drie 
gewonnen wedstrijden. 

Na de wedstrijden terug naar het park, 
douchen en hup naar Scheveningen. Hier 
kon iedereen haar talenten laten zien 
tijdens het bowlen. Strike na strike werd 
er gegooid en de punten liepen maar 
binnen. Ook werden er een paar hekjes 
aangevraagd wat voor sommige speel-
sters een betere optie bleek. Ondanks de 
snacks en de drankjes tijdens het bowlen 
hadden we allemaal wel trek gekregen. 
Met z’n allen de pier op waar we bij een 
gezellig restaurant aankwamen. Onder 

ZAVR 1
Teamweekend Duinrell 2023

het genot van livemuziek namen we een 
lekker hapje en drankje. Op tijd weer terug 
want we mochten ons klaar maken voor 
het tweede feest van het weekend. Hierbij 
was het thema ‘superhelden’. De outfits 
waren zeker niet onder niveau en de 
dames hadden zich (waar ze altijd zo 
goed in zijn) erg uitgesloofd. Op naar het 
feest om heel Duinrell jaloers te maken 
met onze fantastische dansmoves. 
Omdat het feest zo gezellig was hebben 
we deze nog even voortgezet in het huisje 
van de trainers. Ook deze avond kon niet 
te bont worden omdat de volgende dag er 
weer wat wedstrijden op het programma 
stonden en we misschien wel het kampi-
oenschap konden binnenslepen. 

Ook op zondag was het koud en het 
waaide het hard. Desondanks wonnen we 
de eerste wedstrijd van een gezellig 
damesteam. Hierna mochten we weer 
even opwarmen in de kantine en hebben 
we de tijd goed benut voor een tactisch 
teamoverleg. We blijven fanatiek en 
waren op de hoogte van het voetbalspel 
van onze volgende tegenstander. Een 
1e-klasser, wij als Meerenezen gingen 
deze uitdaging natuurlijk heel graag aan. 
We speelden erg sterk met veel mooi 
voetbal. Het was leuk om naar te kijken 
en we eindigden in een gelijkspel. Helaas 
hebben we de tegenstanders de eer van 
deze wedstrijd moeten geven nadat we 
verloren met penalty’s. Het was een mooi 
weekend met leuk voetbal, mooie doel-
punten, gezellige feestjes en heel veel 
plezier.  

Mila Schuurman
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Op de foto hieronder drinkt Arie de Vos een gezellig pilsje te met  
John van Dijk. Beiden hebben jarenlang deel uitgemaakt van de 
befaamde trainingsgroep, de woensdagmiddag trainers, die in de periode 
2005-2017 alle E- en F-teams op de woensdagmiddag trainden. In de 
hoogtijdagen waren dat 40 teams. Men begon 13.30 uur, en trainde twee 
ronden voor de pauze en twee ronden na de pauze. Enige jaren geleden 
is Arie gestopt. Officieel is daar nooit ruchtbaarheid aan gegeven, en 
daarom alsnog met terugwerkende kracht een rehabilitatie.

In 1978 werd hij betrokken bij de jeugd-
training doordat zijn zoon Geert Jan lid 
werd. Jarenlang trainde en coachte hij 
vooral juniorenteams en dat zou hij blijven 
doen, zelfs naast de woensdagmiddag 
training. Hij kon goed met pubers en jonge 
mensen omgaan. Vooral ook omdat hij  
een aanstekelijke humor had en het 
 recalcitrante van de jongere generatie wel 
begreep. Maar bovenal omdat hij ook hoge 
eisen stelde aan zichzelf en de spelers.  
Er werd niet gelummeld bij hem en de 
spelers waardeerden dat.

Volgens eigen zeggen had hij wat meer 
moeite met jonge kinderen, maar dat was 

grotendeels schijn. Befaamd is zijn 
oefening met twee kleine doeltjes met 
kinderen in twee rijtjes. Rijtjes mochten 
niet groter zijn dan 4. In een vlot tempo 
moest men scoren in het lege doeltje en 
altijd was de doelstelling, welk groepje 
had het eerst tien goals. Of wie had het 
eerst 5x gescoord. Winnen was belang-
rijk. Van het softe gedoe moest Arie niet 
al te veel hebben.

En zo heeft hij ruim tien jaar op de 
woensdagmiddag training gegeven. Ik 
mocht dat van nabij meemaken. Ik kijk er 
met veel genoegen op terug. Op de 5e 
december heb ik Arie alsnog de welver-
diende dank overgebracht. Ik citeer nog 
enige regels uit het gedicht van de Sint.
Arie begon zijn training altijd stipt op tijd 
En streefde onverminderd naar kwaliteit
De spelers waren altijd zeer tevree
Want zij leerden voetballen in een carré.

Wijlen HJO Reijer Holtmanns had hem  
de theorie van het ’spekkie’ willen leren 
(hoe je bij een vier tegen vier de spelers 
moest positioneren) maar Arie hield het 
bij een carré en/of ruit.  
Arie, het ga je verder goed.

Jan Vermeulen. 

Arie de Vos,  
trainer in ruste, 
alsnog bedankt!

De waarheid is ook enigszins dat Arie ook 
niet echt happig was op een officieel 
momentje. Van het establishment moest 
Arie niet veel hebben. En zo kwam het dat 
het schoentje van verdienste enkele jaren 
in de kast bleef liggen totdat op 5 decem-
ber als Sinterklaas cadeau ondergete-
kende de stoute schoenen aantrok en 
alsnog Arie de welgemeende dank 
namens de vereniging overbracht. Arie 
was sinds de jaren ‘50 al lid van de club. 
Als 11-jarig jongetje werd hij lid en speelde 
onder andere met Ben Bloemendaal en 
Toon Oostrom. In het eerste team debu-
teerde hij tegen Dorestad. Maar een 
flitsende voetbalcarrière bleef uit.

Joop Zoutenbier wint 
Gouden Stokstaartje

“ Joop, V.V. De Meern is gevraagd om wat te komen 
vertellen over hoe de club jongens van het COA van de 
Meentweg een kans biedt om te trainen. Hoe dat gaat 
enzo. Dat is jouw ding. Kan jij vrijdag 27 januari 
meegaan om wat vragen te beantwoorden?” 

Onder dat mom werd Joop Zoutenbier 
meegelokt naar het Leidsche Rijn College.  
Als (V.V. De) Meernees in hart en nieren 
en onvermoeibaar vrijwilliger draagt hij 
zijn steentje bij aan zowel de club als het 
sociaal leven van LRVDM. Volgens de jury 
meer dan genoeg reden om hem uit te 
roepen tot winnaar van het Gouden 
Stokstaartje. Het Gouden Stokstaartje is 
een wisseltrofee voor degene die zich met 
ziel en zaligheid inzet om verbinding te 
creëren in onze wijken. 

Volgens de wijkwethouder Eelco Eerenberg 
behoort Joop tot de Champions League 
van het vrijwilligerswerk, niet voor een  
half jaar, niet voor een paar jaar maar  
al decenia. Specifiek werden genoemd 
zijn inzet voor de COA bewoners,  
V.V. De Meern, Pax Kinderhulp, het initia-
tief ‘Vleuten De Meern Schoon!’ en 
Azotod. Bij V.V. De Meern is Joop zijn 
vrijwilligersloopbaan een kleine 50 jaar 
geleden begonnen als jeugdtrainer.  
Op dit moment is hij opnieuw actief in  

de sponsorcommissie. Andere functies in 
de club waren leider, lid van de techni-
sche commissie, voorzitter sponsorcom-
missie, actief voor de jeugdcommissie, 
altijd wel hand en spandiensten verrich-
tend, werven van vrijwilligers, enz. Of 
zoals hij het zelf omschrijft ‘tja, ik ben 
eigenlijk altijd wel ergens mee bezig 
geweest’.

Verdiend! Joop gefeliciteerd!

Help jij 
de COA 
vluchtelingen 
JO17-3?
Bij het jongensteam JO17-3 trainen 
al een tijdje jongeren mee die 
gevlucht zijn vanuit hun eigen land. 
Deze jongeren zijn 16 en 17 jaar en 
hebben al een heel avontuur achter 
de rug. Nu zijn ze gehuisvest in een 
huis op de Meentweg en zorgt het 
COA voor de broodnodige begelei-
ding van deze jongens en meisjes.
Donaties zijn zeer welkom!

Deze jongeren bezitten niet veel. 
Daarom doe ik bij deze een oproep 
aan een ieder om voetbalschoenen 
of trainingsshirts, broeken etc. die 
je niet meer gebruikt te 'doneren' 
aan hen! De spullen kun je afgeven 
bij Alfred van Doorn bij de uitgifte-
ruimte. Wil je dan wel vermelden 
dat het voor de COA Vluchtelingen 
is bestemd?

Ontzettend bedankt alvast!

Joop Zoutenbier

“Arie was  
in de jaren ‛50 al  
lid van de club.”

Voetbalschoenen 
of trainingsshirts over?  

Doneer!

P R I K B O R D
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Aalt Prins organiseert een creatieve 
schrijfworkshop voor alle vrijwilligers die 
wel eens een wedstrijdverslag schrijven, 
voor de redactie van TeamGeest, en voor 
iedereen die dit gewoon gaaf vindt.  
De focus ligt op het schrijfplezier, de 
humor en de leesbaarheid. De workshop 
bestaat uit drie activerende bijeenkom-
sten op woensdagavond waarin we van 
elkaar en met elkaar leren. 

Geachte tegenstrever, 
zijn dat uw noppen
in mijn kruis?

Leer nu schrijven met humor, in drie workshops

Meld je aan! Mail naar:

Coupedemeern@vvdemeern.nl

Bijzondere supporters
Zaterdag 1... uit Zeeland!
Onlangs kreeg ik het verzoek om een stukje te schrijven voor Teamgeest 
over trouwe supporters van zaterdag 1. Want waar zou het in Nederland 
nog voorkomen dat men 356 km rijdt om V.V. De Meern te zien voetballen?

We hebben het hier over de ouders van 
Remco de Smit die al vanaf 2015 wekelijks 
hun zoon volgen bij wedstrijden van  
V.V. De Meern en vanuit Sluiskil (liggend in 
Zeeuws-Vlaanderen) de lange route 
afleggen naar het sportpark waar Remco 
speelt. En vaak gaat opa Joop mee, want 
zo vertelde hij ‘als hij thuis bleef zat hij toch 
maar in spanning  te wachten’. 
Zenuwgedoe, dat was niks voor hem.  
Vader herken je vaak aan zijn oranje jack, 
meestal staand op een hoek van het veld.

En dan hebben we het hier nog maar over 
thuiswedstrijden. Een ritje naar Argon in 
Mijdrecht: 200 km heen en 200 km terug.  
Bij aankomst kan men dan ook nog zes 
euro betalen als entree. Om over uitwed-
strijden boven Amsterdam maar te 

Zeeuwse voetbaltalenten te verzamelen 
en deze een gedegen opleiding aan te 
bieden. Deze spelers gingen dan ook in 
Vlissingen op school in een speciale 
sportklas. Ook Remco ging naar deze 
sportklas op het Scheldemond College. 
Dagelijks een busreis van 40 km. Dus 
vroeg opstaan. Omdat JVOZ vaak tegen 
verre tegenstanders speelde waren grote 
reisafstanden voor de familie de Smit  
niet ongewoon. 

En zoals we allen weten kent het leven  
van supporters hoogte- en dieptepunten. 
Als we ons beperken tot de jaren bij  
V.V. De Meern was het 1e jaar bij de 
A-junioren een kleine ramp. Weggestuurde 
trainer en muitende spelers. Maar de 
grootste teleurstelling was de periode bij 
Zondag 1 bij trainer Joël Titaley. Opa zei 
het zo: ‘hij kreeg geen eerlijke kans’.   
Er werd instemmend geknikt. Voor de 
ouders was de keuze voor de zaterdag 
beter te verteren. Vooral het kampioen-
schap vorig seizoen had hen veel voldoe-
ning gegeven. Ze hadden veel waardering 
voor de trainer Alain Hijman die een 
goede structuur in het team bracht en 
spelers motiveerde tot een maximale 
inzet.
Maar moeder sloot haar rol als supporter 
nog wel het mooist af. Remco zei haar dat 
hij door zijn voetbalcarrière met de onver-
mijdelijke tegenslagen ‘gevormd was als 
persoon en daardoor prima in zijn vel zat 
en met veel plezier nu voetbalde’. Wat is  
er mooier je kind gelukkig te zien.
Hartelijk dank Marc, Anja en Joop voor  
dit gesprek.

Jan Vermeulen

zwijgen. Een bijzonder staaltje van trouw. 
En dat betekent verder elke week een 
fikse voorbereiding, op tijd vertrekken en 
een goede focus onderweg. Eigenschap-
pen die je ook in het spel van Remco 
herkent. Maximale inzet en gedrevenheid, 
gedisciplineerd, gefocust op het spel en 
de wil om beter te worden.
Het hoeft geen nadere toelichting dat 
ouders en opa van voetbal houden, maar 
ook graag zien hoe Remco zich ontwik-
kelt als speler en als mens.
Remco kwam in 2015 als 2e-jaars A junior 
naar V.V. De Meern omdat hij ging stude-
ren in Utrecht. Inmiddels afgestudeerd 
econometrist en werkend in Amsterdam. 
Hij kwam over van JVOZ (Jeugd Voetbal 
Opleiding Zeeland), dat speelde in 
Vlissingen. Het doel van JOVZ was om 

Wist je al dat we op de website een 
nieuwe rubriek hebben? Als je schoenen 
te klein zijn, maar nog goed genoeg 
voor een tweede leven, biedt ze aan!  
Of als je juist iets zoekt, maak dan 
gebruik van deze tool op de website.
vvdemeern.nl/1645/vraag--aanbod/

Vraag en aanbod

Nieuwsgierig? Nu al zin in? Meld je aan!
Wanneer: woensdag 15 maart,  
woensdag 29 maart én woensdag 12 april
Tijd: start 19.30 tot 21.00 uur
Waar: Clubcafé V.V. De Meern
Aanmelden: bij Aalt Prins via email: 
Teamgeest@vvdemeern.nl of spreek Aalt 
gewoon even aan op de club. 

Op zaterdag 22 april 2023 speelt onze Zaterdag 1 thuis tegen  
FC De Bilt. Beide teams zijn de eerste helft van het seizoen goed 
doorgekomen. De verwachting is dat dit een spannende  
wedstrijd zal gaan worden! Om voor wat extra sfeer te zorgen 
rondom te wedstrijd heeft Kantine de Middenstip samen met de 
selectie een zanger geboekt. Ronnie van Bemmel komt een paar 
dagen over vanuit Spanje en zal de muziek verzorgen.

Wij hopen allen op jullie steun tijdens en na afloop van  
de wedstrijd. Samen zorgen wij ervoor dat de punten  
in De Meern blijven!

Optreden Ronnie van Bemmel

Nieuwsgierig?  
Nu al zin in? 
Meld je aan! 

P R I K B O R D
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De eer valt mij te beurt om op verzoek van het CBV (Coaches 
Betaald Voetbal) en de KNVB op 7 april te spreken op een 
congres voor jeugdvoetbal trainers. Waar ik over wilde oreren?
Het duurde even, maar de keuze heb ik gemaakt. Het zal gaan 
over de zes rollen van een trainer-coach om een high perfor-
mance team te creëren.  Dat high performance doet vermoeden 
dat het alleen om topvoetbal gaat. Niks is minder waard. High 
performance zie ik op elk niveau mogelijk. Je kunt tenslotte  
altijd het beste naar voren halen. 

Dus bij dezen een kleine preview in mijn te houden workshop  
c.q. presentatie tijdens het Congres Jeugdvoetbal 2023. Ssstttt.
De zes rollen van de trainer-coach vinden hun oorsprong in de 
zes rollen van de leraar (naar een boek van Marty Sloter). 
Immers de trainer-coach heeft simpelweg meerdere petten op 
en meerdere schotels hoog te houden gedurende een training, 
een wedstrijd, een bespreking en laat staan een heel seizoen.

Bij dezen stel ik je wat simpele vragen ter overweging. Wilt u 
uitgebreider geïnformeerd worden? Ik zie jullie graag op 7 april  
in Oosterbeek. 

1.  De gastheer/vrouw: hoe creëer jij focus op de training  
die gaat komen? 

2.  De presentator: hoe vang jij de aandacht van de 
spelersgroep en net zo belangrijk: wat doe jij om die 
aandacht vast te houden?

3.  De didacticus: hoe geef je instructie/geef jij tips en hoe 
krijg jij ook eigenschap overgebracht op spelers? Welke 
vragen stel je, in welke volgorde en welke oefenvormen 
kies je tijdens trainingen en welke rode lijn is te 
ontdekken tussen de verschillende trainingen?

4.  De pedagoog: zorgt voor een goede sfeer in de ploeg en 
helpt kinderen met elkaar samen te werken op een 
positieve manier. Hoe positief ben je zelf als coach?

5.  De afsluiter: hoe wordt er geëvalueerd aan het einde van 
een training als ploeg? Hoe richt de trainer-coach de 
afsluiting in van de training en hoe wordt er vooruit 
geblikt naar de komende training of wedstrijd? Welke 
vragen worden gesteld om te checken wat er geleerd is?

6.  De coach: hoe zorg je dat spelers eigenaar worden van 
hun eigen leerproces? En hoe neem je spelers bij de 
hand om hierin te groeien. 

Inschrijven voor het congres kan op  
knvb.nl/evenement/landelijk/congres-jeugdvoetbal-2023.  
Ik zie jullie graag bij workshop 6! 'lt 'll be worth it! 

Met vriendelijke sportgroet,  
David Vecht 

lt ‛ll be worth it: 
De 6 rollen van  
de trainer-coach

Neem voor de mogelijkheden contact op 
met de sponsorcommissie: 
sponsoring@vvdemeern.nl

Scan de QR-code en kijk alvast op onze website 
vvdemeern.nl/327/sponsor-mogelijkheden/ 

Uw advertentie  
in ons clubblad?

Achter de schermen
Uitbreiding keuken 
Zoals eerder gemeld wordt de dartruimte 
bij de keuken getrokken. Er ontstaat dan 
voldoende ruimte voor een nieuw, breder, 
verkoopbuffet. Voor het aanprijzen van 
waren zal gebruik gemaakt gaan worden 
van beeldschermen. Vanuit de nieuwe 
ruimte komt een toegang naar het jeugd-
honk en de bakwand verhuist naar de 
nieuwe ruimte. 

Omdat de keuken door de verbouwing een 
tijdje buiten gebruik zal zijn, wordt deze 
uitgevoerd in juli. Daarbij moet rekening 
worden gehouden met de inzet van 
diverse partijen die op elkaar moet 
worden afgestemd. Door de vrijwillige 
inzet van de onderhoudsploeg hopen we 
een flinke kostenbesparing te bereiken. 

Herinrichting jeugdhonk
In combinatie met uitbreiding van de 
keuken wordt het jeugdhonk aangepast, 
met de bedoeling dat deze ruimte een 
meer gezellige uitstraling krijgt en 

daarmee aantrekkelijker wordt om te 
vertoeven. De aanpassingen bestaan uit 
het aanbrengen van een verlaagd latten-
plafond in een deel van de ruimte en 
tevens het plaatsen van plantenbakken en 
enkele statafels met krukken. Verder 
wordt de scheidingswand met de kantine 
aan beide zijden voorzien van een afbeel-
ding. Afhankelijk van de besluitvorming  
en de levertijden van leveranciers wordt 
de verbouwing voor of na de zomervakan-
tie uitgevoerd.

Energietransitie
Een kreet die we dagelijks horen. We 
mogen ons gelukkig prijzen dat we al 
diverse projecten in kader van kostenbe-
sparing hebben uitgevoerd. Zo zijn in 
2017 zonnepanelen aangebracht op het 
dak van de overdekte tribune, met een 
jaarlijkse opbrengst van ruim 22.000 
kWh. De investering is inmiddels ruim-
schoots terugverdiend en draagt nu, door 
het direct verbruik en de tevens gestegen 
teruglevertarieven, bij in besparing van de 
energiekosten. Ook draagt het ombou-
wen van de veldverlichting naar Led een 
steentje bij in beperken van de energie-
kosten. Nu de energieprijzen zijn geste-
gen, is het zinvol om alle mogelijkheden 
nogmaals tegen het licht te houden. 
Mogelijk komen diverse oplossingen 
weer in beeld. Hiervoor hebben we 
onder steuning ingeroepen van een extern 
deskundige en is onlangs een energie-
scan van het clubgebouw uitgevoerd.

Piet Eversdijk, commissie van beheer

BADKAMER SPECIALIST 
Stuartweg 27, 4131 NH Vianen - www.vansoninstallaties.nl

V E C HT’S  V I S I E



Wil je ook 
iets betekenen voor 

V.V. De Meern? 
Kijk op de site voor 

verschillende 
vacatures
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Heb jij zin en tijd om 
mee te doen?  

Vacature Oud papier
We hebben nog geen echte vervanger(s) 
voor Sjaak van Zijl voor het bijhouden 
van de papiercontainer. De container 
levert ons enkele duizenden euro’s per 
jaar op. Kleine moeite waarvoor je niets 
bijzonders hoeft te kunnen. Scheelt alle 
leden toch weer in de contributie. Het 
gaat om het stapelen van het papier dat 
in de container wordt gebracht zodat 
deze optimaal gevuld raakt. Verder 
melding maken als deze vol is. Je kan 
zelf kiezen wanneer je het in de week wil 
doen, zowel overdag als ’s avonds. Het 
gaat om ongeveer 2x per week afhanke-
lijk van de hoeveelheid papier dat komt. 
Per keer een half uur.

Vacature TeamGeest.  
Gezocht wordt iemand die graag organi-
seert en affiniteit heeft met communica-
tie of tekst en vormgeving. Je maakt 
deel uit van de jonge en gezellige redac-
tie. Je plant de redactievergaderingen, 
maakt de planning en zorgt dat alle 
artikelen tijdig worden gemaakt en 
ingeleverd. En natuurlijk helpt hij/zij de 
puntjes op de i te zetten of wellicht zelf 
een klein stukje te schrijven. Denk aan 
gemiddeld 3 uur per week, gedurende de 
productie per uitgave (8 weken).

Vacature Assistenttrainers 
Volg het voorbeeld van Jay Badal  
(JO18-2) en meld je aan bij Rob Zomer 
om in het nieuwe seizoen te helpen bij 
trainingen in de onderbouw. Ook meiden, 
grijp jullie kans. 

Vacature EHBO
Onderzoek van het Rode Kruis laat zien 
dat ongeveer 17% de bevolking een 
geldig EHBO-diploma heeft of heeft 
gehad. Ruim 8% heeft nog altijd een 
geldig diploma. Onder onze 3000 ouders/
verzorgers en senioren moeten er vast 
zo’n 300 zijn die ons kunnen helpen op 
een zaterdag of bij een evenementen.  
We zijn dus op zoek naar een groepje 
mensen die per toerbeurt (1 keer in de 
zoveel weken) een halve dag aanwezig 
kan zijn op het sportpark. Help mee! 
Kleine moeite, groot effect.

Vacature Grafische bewerking 
Jaarlijks worden zo’n 20 teams door 
sponsoren in nieuwe shirts gestoken. De 
sponsor levert daarvoor zijn logo aan, dat 
vervolgens op het shirt moet komen. Dat 
vraagt bewerking met speciale software. 
Wie kan de kledingcommissie en met 
name Alfred van Doorn daarmee helpen? 
Denk aan ongeveer 1 uur opmaak per 
logo.

Vacature Uitgifte ruimte 
Op de oproep om naar vermogen in te 
springen bij het bemensen van de uitgif-
teruimte op vooral woensdag en vrijdag 
hebben we – hartstikke goed – alvast 
één iemand die dat af en toe kan. Met 
meer handen maken we het lichter. Kom 
jij ons helpen?

Zin en tijd om te helpen? 
Vraag naar Marcel de Graauw  
of Christel Hek,  
of stuur een reactie naar  
vrijwilligers@vvdemeern.nl

Join  
the club

VA C AT U R E S

We hebben vorig jaar heel wat nieuwe vrijwilligers verwelkomt, super! 
Maar we zijn nog altijd op zoek naar vrijwilligers. Er is echt voor 
iedereen wel een passende klus. Je helpt de club enorm, leert nieuwe 
mensen kennen en zeker weten dat je er veel gezelligheid voor 
terugkrijgt. Help mee en meld je aan!

Schoolgaande  
en studerende 
leden opgelet!
Onder het motto 
‘Ontwikkel jezelf – 
Ontwikkel de club’ biedt 
de club leden de kans  
om stages te lopen.  
Ben je op zoek naar een 
stageplek voor volgend 
jaar, kom informeren.  
 
Vraag naar  
Marcel de Graauw  
of Christel Hek,  
of stuur een reactie  
naar vrijwilligers@
vvdemeern.nl 

Als je op een zaterdag een rondje 
over het terrein van V.V. De Meern 
loopt, kom je honderden mensen 
tegen. De meesten zijn gebrand om 
de wedstrijd winnen en hebben hier 
dan ook veel voor over. Zo’n 
wedstrijd verloopt natuurlijk niet 
altijd goed als de belangrijkste 
persoon op het veld er niet zou zijn: 
de scheidsrechter. 

Eén van die scheidsrechters is Marion 
Polfliet, een moeder van een dochter en 
een zoon die allebei enorm sportief zijn. 
Haar dochter hockeyt bij onze buren en 
haar zoon is als speler ook regelmatig  
op de velden bij V.V. de Meern te vinden.  
Zelf heeft ze ook ruim 20 jaar bij  
V.V. De Meern gespeeld en nu zet ze zich 
actief in als leider, trainer én scheids-
rechter voor de club. 
 
Waarom heb je ervoor gekozen om 
wedstrijden te gaan fluiten?
Ik ben al begonnen met fluiten toen ik 
nog voetbalde, aangestoken door onze 
toenmalige leider en trainer bij de dames; 
Wim van Mourik. Ook toen was er 
behoefte aan mensen die wedstrijden 
floten en ik wilde graag iets doen voor  
de club.

Wat zijn voor jou de leukste 
wedstrijden om te fluiten?
De leukste wedstrijden om te fluiten zijn 
degene waar (al wat) voetbal in zit. Ik kan 
echt genieten van een lange kruispaas 
die aankomt en mooie een-tweetjes. 
Daarnaast dat het een faire wedstrijd is 
zonder onnodige overtredingen.

Scheidsrechter Marion Polfliet 

Ik fluit het liefst 
   zo min mogelijk

Wanneer is een wedstrijd voor  
jou geslaagd?
Een wedstrijd is voor mij geslaagd, klinkt 
misschien raar maar, als ik zo min moge-
lijk heb moeten fluiten, zodat ik als 
scheidsrechter niet een wedstrijd ‘dood’ 
heb moeten fluiten.

Wanneer geef je een speler het liefst 
direct rood?
Eigenlijk heb ik pas 1 keer in mijn wed-
strijden rood gegeven en dat was toen 
een jongen iemand ging slaan en schop-
pen. Als iemand scheldwoorden gebruikt 
die niet door de beugel kunnen zal ik ook 
zeker rood geven.

Hoe zou je jezelf als scheidsrechter 
omschrijven?
Als scheidsrechter denk ik dat ik duidelijk 
ben en direct. Als ik een beslissing neem 
en men begrijpt die niet dan leg ik uit 
waarom ik die beslissing heb genomen. 
Verder houd ik erg van laten doorspelen 
als spelers bijvoorbeeld allebei aan het 
duwen zijn.

Welke wedstrijd zal je altijd 
onthouden?
De wedstrijd waar ik rood heb gegeven en 
een wedstrijd waarbij een jongen met de 
ambulance werd weggevoerd.

Waarom zouden er meer spelers/
betrokkenen binnen V.V. de Meern 
zich moeten aanmelden als 
vrijwilliger / scheidsrechter? En wat 
zou je ze willen meegeven?
Persoonlijk vind ik dat ieder lid van de 
club (of bij de jeugd een ouder/verzorger) 
zich ook moet inzetten voor de club.  
Vele handen maken licht werk. Daarnaast 
geeft het veel voldoening als je iets met 
zijn allen doet en regelt. Geen tijd vind ik 

een slecht excuus want je kan best wel 
wat uurtjes inplannen om wat werkzaam-
heden voor iets of iemand anders te 
doen. Mij lukt het ook naast een gezin, 
huishouden, werk, paard en 2 kinderen 
met sporten.

Voor eenieder is het enorm leerzaam 
maar het kan ook zeer gezellig zijn. Met 
de scheidsrechter plannen we regelmatig 
een uitje bijvoorbeeld. En denk eens aan 
de leuke vrijwilligersavonden die  
V.V. De Meern organiseert. 

Dus jongelui en ouders plan eens  
wat uurtjes per week in om je club  
te helpen en meld je aan. Er zijn op 
zo’n grote vereniging echt veel taken 
te verdelen.

Rosa de Rooij

We zoeken vrijwilligers voor:

V R I J W I L L I G E R S



Hoe verliep die wedstrijd? 
Ik speelde goed. Ik stond rechtsback en 
mijn directe tegenstander werd van kant 
gewisseld omdat hij niet langs mij kwam. 
Maar begin tweede helft tikte mijn 
tegenstander mij tegen mijn rechterknie 
op het moment dat ik net neerkwam na 
een sprong. Dat was precies op het 
verkeerde moment; mijn knie raakte uit 
de kom. Gelukkig schoot mijn knie snel 
terug in de kom. 

En toen moest je met de ambulance 
naar het ziekenhuis? 
Nee. Ze hebben mij gecontroleerd en 
gelukkig bleek er niks gebroken te zijn. 
Dan komt er geen ambulance. Wij zijn 
zelf naar het ziekenhuis gegaan om 
foto’s te laten maken. Hieruit bleek 

gelukkig dat er ook niks gescheurd was. 
Ik heb toen een week op bed gelegen. 
Om een beetje de bloeddoorstroming te 
stimuleren heb ik veel met een klein 
balletje gespeeld. Hierna heb ik een 
maand met krukken gelopen.

Hoe werd je vervolgens begeleid?
Al vrij snel hierna werd ik door Max 
begeleid (fysiotherapeut van Visser 
Sportfysiotherapie). Om meer beweging 
in mijn knie te krijgen heb ik veel knie-oe-
feningen gedaan. Thuis deed ik een 
theedoek om mijn voet en kon ik 

helpen. Dat gaf mij motivatie om 
telkens mijn oefeningen te doen en 
door te zetten. 

En toen ging het weer mis? 
Tijdens de laatste oefening van mijn 
revalidatie bij Max, rond eind novem-
ber, ging het inderdaad weer mis: 
tijdens een eenvoudige kaats-oefe-
ning op het veld klapte mijn knie 
weer naar binnen. Maar gelukkig 
merkte ik al na een paar dagen dat 
mijn knie weer ging herstellen. 

Wat dacht je toen dat gebeurde? 
Toen vroeg ik mezelf wel af of ik ooit 
wel weer kon voetballen. Dat was 
moeilijk omdat het mijn grootste 
hobby is. Kan ik dit nog wel? En stel 
dat ik weer kan voetballen, moet ik 
dan niet lager gaan spelen? En ik kon 
weer helemaal opnieuw beginnen?

16 februari heb je voor het eerst 
meegetraind met jouw team.  
Hoe was dat? 
Dat was één van mijn beste dagen! 
Ik kon weer voetballen met mijn 
eigen team! Je gaat wel over dingen 
nadenken zoals of ik een bal die 
naast mij komt, of ik die moet 
pakken. Ik mag nog geen duels 
aangaan. Wel merk ik dat ik nu 
andere spieren belast. Ik had na de 
eerste trainingen vooral veel spier-
pijn in mijn kuiten door de vele  
korte sprintjes.  

Wat heb je geleerd tijdens deze 
periode?
Ik besefte dat als ik iets wil bereiken, 
ik het gewoon moet doen, doorzet-
ten en discipline. In het begin deed ik 
niet altijd mijn oefeningen. Toen ik 
daarna wel altijd mijn oefeningen 
deed, ging mijn herstel beter. Met 
school had ik ook dat ik vervelende 
opdrachten voor me uit schoof. Maar 
nu pak ik het gelijk op en dan is het 
ook sneller af. Hierdoor heb ik ook 
meer zelfvertrouwen gekregen. 

Julian Oostveen

Mijn naam is Tess Mandey, 
ik ben 11 jaar en speel in 
MO12-1. We spelen tweede 
klasse tegen jongensteams 
(JO11). Dat is leuk, daar zit 
meer tempo in en we 
winnen meestal.

IK GEEF DE PEN DOOR AAN… 

Tess Mandey

Het liefst speel ik voorin of links op het 
middenveld. Het leukst aan voetbal vind 
ik dat je acties kan maken, doelpunten 
maken en samen spelen met mijn team. 
Mijn voorbeelden zijn Xavi Simons (drib-
belen) en Christiano Ronaldo (vanwege 
zijn omhaals).

Ik train 2x in de week en bijna elke dag 
voetbal ik op school, maar ik zou wel 3x  
in de week willen trainen. Om zo beter te 
worden en met meer tempo te kunnen 
spelen. Voetbal is mijn grootste hobby 
om te doen en ook om te kijken. Op tv of 
in een stadion. Mijn favoriete club is PSV 
en in het buitenland Barcelona.

Groetjes, Tess

EN IK GEEF NU DE PEN DOOR AAN…

Rik Schellens (JO11-10)

zodoende al schuivend door het huis 
bewegen. Ik maakte telkens stappen: 
eerst oefeningen op de behandeltafel, 
dan krachtoefeningen op fitness-appara-
ten en eenvoudige baloefeningen in de 
zaal. Dat waren vooral kaats-oefeningen 
en eenvoudige dribbeloefeningen. Hierna 
gingen we naar het veld en deed ik ook 
trap-, pass,- en kap-oefeningen en 
rondjes rennen op tijd.

In het kader van dit themanummer 
Innovatie, werkt Visser met de 
nieuwste technieken? 
Ik deed veel krachtoefeningen op fitness 
apparaten bij Visser. Sinds dit jaar zitten 
zij in een nieuw pand aan de Dompelaar. 
Hier hebben zij ook de nieuwste appara-
ten staan; de ballast bepaal je niet door 
gewichten maar door luchtdruk. Er staat 
een compressor en naar elke apparaat 
gaan 2 slangen. Met die slangen bepaal 
je of er lucht bij moet of eraf. Dat gaat 
heel makkelijk. 

Waar haalde je de motivatie uit om 
telkens door te gaan? 
Vooral als ik in de dug-out zat tijdens 
wedstrijden wilde ik zo graag mijn team 
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Interview met Joep Smits, speler van JO18-1

17 september 2022 speelde Joep 
met zijn team thuis tegen Fortuna 
Sittard JO18-1. Tijdens deze 
wedstrijd is hij geblesseerd geraakt 
waarvan hij nog steeds herstellende 
is. Sinds 16 februari traint hij weer 
mee met zijn team. 

Doen en doorzetten!

“Ik besefte dat als ik  
iets wil bereiken, ik het 

gewoon moet doen.”

J E U G D



Over voetbalontwikkeling bij de KNVB
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In het seizoen 2022/2023 is de KNVB een pilot gestart 
met vernieuwde spelregels voor de JO13, en MO teams 
die in een JO13 competitie spelen. Deze teams spelen 
in de Categorie B in de regio’s Noord en West 1 waar 
V.V. De Meern is ingedeeld. Bij V.V. De Meern doen  
5 teams mee met deze proef: JO13-4, JO13-5, JO13-6, 
JO13-7 en de MO14-1. Jordi Dekker is onder andere 
verantwoordelijk voor  deze pilot.

Wat was de aanleiding voor deze pilot?
Wij willen graag het voetbal (voor de jeugd) aantrekkelijker, 
sportiever en eerlijker maken. Het uitgangspunt is om het 
kind voor nu en in de toekomst een aanbod te geven wat het 
best bij hem of haar past. Door het invoeren van de nieuwe 
spelregels hopen wij dat het spel sneller, leuker, eerlijker 
maar ook leerzamer wordt. Het spel komt minder stil te 
liggen en dus wordt er meer gevoetbald in dezelfde tijd. 

Waarom hebben jullie gekozen voor de JO13? 
In de leeftijdscategorie O6 tot en met O12 is de jeugd al 
bekend met deze vernieuwde spelregels. Alleen speelt deze 
categorie op een kleiner veld. Dit seizoen worden deze spelre-
gels voor het eerst toegepast op een groot veld. De JO12 en 
de MO13-1 van vorig jaar waren al bekend met deze ver-
nieuwde spelregels. Voor de spelers zijn deze spelregels dus 
niet nieuw, mogelijk is dit wel nieuw voor coaches, scheids-
rechters en toeschouwers. 

Wat zijn tot nog toe de reacties? 
Wij hebben steekproefsgewijs enquêtes gehouden onder 
spelers, coaches en scheidsrechters. De enquêtes van de  
1e fase zijn binnen. De enquêtes van de 2e fase zijn we aan 
het verwerken. We brengen pas de resultaten naar buiten als 
dit allemaal verwerkt is. Dit wordt dan onder andere vermeld 
op knvb.nl/assist 

Geen scoop voor ons blad? 
Ha! Helaas, ik kan er nu echt nog niks over zeggen. Als ik zelf 
ga kijken naar deze wedstrijden, dan krijg ik positieve reacties 
maar dat is dan gebaseerd op een klein aantal, dus niet 
representatief. 

En wat gaan jullie na dit seizoen doen met deze 
nieuwe spelregels? 
Wij kijken als projectgroep vanuit meerdere invalshoeken,  
o.a. competitie, arbitrage, marketing en communicatie, naar 
de resultaten van deze pilot. Richting het eind van dit seizoen 
gaan wij evalueren. Als blijkt dat het inderdaad een succes is, 
dan gaan wij het geleidelijk uitrollen naar andere districten en 
of leeftijden. Ook dat gaan we dan weer stapsgewijs evalue-
ren. Het gaat dus echt geleidelijk. 

Julian Oostveen

In het seizoen 2022/’23 start de KNVB bij de JO13 (categorie B)
met een pilot rondom vier nieuwe spelregels. Dit zal plaatsvinden 
in de districten Noord en West 1. We leggen ze hieronder uit.

Tip: deel deze nieuwe regels binnen de vereniging, dan is iedereen up-to-date! 

Pssst... Lees ook even de kleine lettertjes op de volgende pagina!

VIER NIEUWE SPELREGELS! 
KEN JIJ ZE AL? 

Als je gaat wisselen met een teamgenoot wordt het spel 
niet meer stilgelegd door de scheidsrechter. Het spel gaat 
gewoon door terwijl spelers het veld uit- en ingaan bij de 
middenlijn aan de kant van de dug-out. Snel wisselen dus! 

Wordt er een vrije schop toegekend? Dan 
hoef je de bal niet naar een andere speler over 
te spelen. Je mag voortaan de bal stilleggen 
en zelf dribbelen. Probeer het maar eens! 

Als de scheidsrechter je een gele kaart geeft, moet je 5 
minuten het veld uit. Bij een directe rode kaart mag je 
helemaal niet meer meespelen deze wedstrijd. Wel mag 
er een wisselspeler het veld in, maar pas na 10 minuten.

Als de bal over de zijlijn gaat, gooien we deze niet meer 
in. Je mag voortaan intrappen naar een medespeler of zelf 
indribbelen met de bal. Ook bij een hoekschop, doelschop 
of aftrap mag je indribbelen in plaats van trappen.

Jordi 
Dekker 

Neem voor de mogelijkheden contact op 
met de sponsorcommissie: 
sponsoring@vvdemeern.nl

Scan de QR-code en kijk alvast op onze website 
vvdemeern.nl/327/sponsor-mogelijkheden/ 

Uw advertentie  
in ons clubblad?

“Ook bij een  
hoekschop, doelschop en 

aftrap mogen spelers  
indribbelen.” 

D E P R O F E S S I O N A L
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Innovatie 
in fysioland 
Movement prep en functioneel 
trainen
Waar steeds meer aandacht voor is, is 
het specifiek opwarmen en aanzetten 
van nodige spieren; movement-prep. 
Hierbij is het van belang om de spieren in 
een zo functioneel mogelijke oefening 
klaar te maken voor wedstrijd of training. 

Het idee hierachter is het verkleinen van 
de kans op blessures. Wat hiermee 
samenvalt is de innovatie op gebied van 
krachttraining. Gekeken naar het gebruik 
van apparaten blijkt dit op sport-specifiek 
gebied achterhaald. Snelheid, wenden- 
keren, plyometrische vormen en functio-
neel trainen treden meer en meer op  
de voorgrond. Waar een apparaat heel 
lokaal bedacht is, zorgt functioneel 
trainen voor flexibiliteit en kracht in een 
hele beweegketen. 

Tracking
Tegenwoordig zijn er tijdens het voetbal-
len verschillende mogelijkheden om de 
statistieken van spelers in de gaten te 
houden. Binnen de profclubs wordt al een 
tijdje gewerkt met een GPS-tracker, 
waarmee bijgehouden kan worden 
hoeveel iemand loopt, maar ook waar op 
het veld de meeste activiteit van de 
betreffende speler plaatsvindt. Met deze 
gegevens kan er specifieker en individue-
ler getraind worden, omdat er inzicht is in 
het vermogen of loopgewoonte van de 
speler. Daarnaast zijn de gegevens 
handig om te gebruiken tijdens revalida-
tie, omdat je deze kan vergelijken met 
andere posities of spelers. 

Wat is er wettelijk geregeld?
Per 1 april 2019 is een meldplicht opgenomen in het 
tuchtreglement seksuele intimidatie (artikel 3) bij het 
Instituut Sportrechtspraak (ISR). Dit betekent dat alle 
(64) sportbonden die voor seksuele intimidatie zaken bij 
het ISR zijn aangesloten, waaronder de KNVB, melding 
moeten maken van grensoverschrijdend gedrag. 

VV De Meern is als lid van de KNVB verplicht om schrif-
telijk melding te maken bij het ISR. De aanklager van ISR 
neemt de melding vervolgens in behandeling.
Bij de schriftelijke melding mag de naam van het slacht-
offer anoniem blijven. De naam van de beschuldigde 
moet in principe worden gemeld.

Centrum veilige sport
Slachtoffers, clubs en beschuldigden kunnen  
hier (gratis) ondersteuning krijgen:  
https://centrumveiligesport.nl/

Naast de GPS-tracker, komt er ook 
steeds meer aandacht voor de zogeheten 
‘kick-count’. Dit is een soort pod die in de 
schoen verwerkt wordt om bij te houden 
hoe vaak, hoe hard en waar de bal 
geraakt wordt. 

Recovery
Tot slot moet het lichaam ook herstellen 
na inspanning. Aandacht voor herstel 
wordt belangrijker en meer gepromoot. 
Denk aan eiwitshakes, creatine, een 
game-ready, massage gun of blood-flow. 
Bewustwording van herstel en het gebrui-
ken van de juiste materialen verkleint de 
kans op blessures.

Lente Bongers,  
Fysiotherapeut in opleiding

Sporten  
met plezier 
in een 
veilige 
omgeving

Grensoverschrijdend gedrag

Bij onze club kan je met plezier voetballen in een veilige 
en prettige omgeving. We behandelen elkaar daarom 
altijd met respect en sportiviteit. Meestal gaat dit goed, 
maar heel soms ook niet. Daarom heeft de club 
aandacht voor grensoverschrijdend gedrag: iemand 
brengt een ander schade toe op fysiek, mentaal of 
emotioneel vlak. Dit uit zich bijvoorbeeld in pesterijen, 
discriminatie of agressie, en soms is er sprake van 
seksuele intimidatie. 

Gedragscode en protocol
Om grensoverschrijdend gedrag te voorkomen heeft het vereni-
gingsbestuur heldere regels opgesteld en vastgelegd in een 
gedragscode. Deze gelden voor iedereen: leden en spelers maar 
ook voor trainers, leiders, ouders en bestuursleden. We advise-
ren ouders, leiders en trainers deze gedragscode te lezen en te 
bespreken met hun sportende kinderen en het team. 

Verder vraagt de club van vrijwilligers een VOG, en alle trai-
ners ondertekenen een protocol waarin de afspraken over 
omgang met spelers/speelsters zijn vastgelegd. Deze maat-
regelen zijn gericht op het voorkomen van ongewenst gedrag.

Maar wat kan je doen als het toch niet goed gaat?
Een vellige sportomgeving creëren we samen, en daar draagt 
iedereen aan bij:
1.  Ga in gesprek gaan met elkaar als je ziet dat iets niet goed 

gaat. Hierbij kun je de afspraken die in de gedragscode  
staat als insteek gebruiken. 

2.  Mocht je hierover willen praten, heb je vragen of wil je  
een melding doen dan kun je terecht bij ons als vertrou-
wenscontactpersoon van de club. Dit geldt voor leden,  
vrijwilligers, ouders en trainers. 

Praat erover zodat vroegtijdig een einde gemaakt kan worden 
aan een ongewenste situatie. Wij denken graag met je mee.  
De gedragscode en meer informatie over onze rol en onze 
contactgegevens kun je vinden op de website: 
www.vvdemeern.nl/277/vertrouwens-contactpersoon/
 
Mail ons: vcp@vvdemeern.nl of scan de QR-code. 

Hanan Khairouni en Martijn Rijkse  
Vertrouwenscontactpersonen  
V.V. De Meern

Redactielid Lente, tevens verzorger bij de club, sprak 
voor deze editie met fysiotherapeut Stephan Visser over 
de innovaties op fysio-vlak. Uitgelicht worden de 
onderwerpen tracking, recovery en movement-prep. 

Wij zullen voor 
de hele club 

een ‘movement prep‛ 
introduceren! 

G E ZO N D H E I D
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Iedere vereniging heeft ze, de kleurrijke figuren. Vaak worden ze herkent, 
aangeduid als ‘je weet wel, hij of zij van... ‘. Maar wie er dan schuil gaat 
achter die persoon? Willem Debipersad (72) is zo iemand. Toen de redactie 
wat rondvraag deed naar wie bekende gezichten of kleurrijke figuren zijn 
kwam de omschrijving ja je weet wel, hij heeft altijd zo’n hoed op.  
Hoe zit dat eigenlijk met die hoed?

heel erg verwend. Maar om een klein 
voorbeeld te geven: een kantine zoals wij 
dat hier kennen, hadden we daar niet. 
Mijn ouders hadden een eigen winkel en 
na het voetballen van een wedstrijd 
gingen wij met het team daar een drankje 
doen.

Hoelang ben je al betrokken bij de 
club? Hoe ben je hier ooit binnen 
gewandeld?
Ik was 20 toen ik vanuit Suriname naar 
Nederland kwam. Op mijn 24ste ben ik 
via mijn toenmalige buurman Chris 
Gresnigt bij V.V. De Meern terecht 
gekomen. Ik heb een aantal jaar mogen 
voetballen in het 2e en 3e elftal van de 
zondag. Helaas moest ik vanaf mijn 
30ste stoppen omdat mijn knie het niet 
meer aan kon. Inmiddels ben ik denk ik al 
30 keer geopereerd en ongeveer 20 jaar 
geleden is mijn knie vervangen. 

Welke functies heb je gehad binnen 
de club?
Vanaf het moment dat ik niet meer kon 
voetballen ben ik door Joop Westerhout 
gestrikt voor allerlei functies binnen de 
vereniging. Zo stond ik achter de bar, zat 
ik in de supportersvereniging met o.a. 
‘ouwe Tasjes’ Jan Mandjes, was ik 
fotograaf van de club, scheidsrechter, 
wedstrijdsecretaris. Fluiten doe ik nog 
steeds als mijn knie het toe laat.

Overigens ben ook altijd leider geweest 
van mijn zoon Dhiresh. In de jeugd was 
dat bijna altijd met Kees Vreeswijk en 
toen Dhiresh in het eerste speelde zat ik 
samen met een aantal mooie figuren in 
de staf: Jan Mandjes, Siem Wagevoort, 
Loek Beumer, Bertus de Ridder, Jan 
Hazelaar. Met Jan, Jan en Loek heb ik zo 
af en toe nog wel eens contact.

Tegenwoordig zit ik als pensionado ook in 
het onderhoudsteam en houd ik mij vooral 
bezig met het onderhoud en reparaties van 
installaties. Mijn oude beroep als koeltech-
nicus komt daarbij goed van pas.

Leukste ervaringen V.V. De Meern?
Mijn leukste ervaringen bij V.V. De Meern 
waren de seniorentoernooien zoals het 
Hoge Hoede toernooi, Peter Loof toernooi 
en het mooiste was misschien het 24-uurs 
evenement ten behoeve de gehandicapte 
medemens (zoals dat destijds in de krant 
stond). 24 uur lang werden er door vele 
vrijwilligers allerlei activiteiten geregeld 
met als opbrengst maar liefst 17.000 
gulden. Een geweldig evenement.

Wat zijn je hobby’s?
Foto’s en video’s maken waren vroeger 
mijn hobby’s. Tegenwoordig zijn dat 
vrijwilligerswerk bij de club, kijken bij mijn 
voetballende kleinzonen Jay en Ryan, en 
vooral genieten met en van mijn andere 
kleinkinderen Diya, Yesha en Vaya en met 
de rest van de familie.

Hoe kijk je aan tegen V.V. De Meern?
V.V. De Meern is en blijft altijd mijn cluppie. 
Vroeger was De Meern een heel gezellig 
dorpsclubje waar iedereen elkaar kende. 
Dat is tegenwoordig wel anders maar dat 
komt denk ik door de grootte van de club. 
Uiteraard vind ik het nog steeds leuk om 
op de club te komen en een praatje te 
maken met vele oude bekenden. 

Die man met die hoed
Willem Debipersad 

Ja, ja, veel mensen kennen mij nu als ‘die 
man met die hoed’. Inmiddels heb ik een 
hele collectie hoeden thuis liggen. Geen 
idee hoe dat zo is gekomen, maar vanaf 
het moment dat ik een hoed begon te 
dragen kon ik niet meer zonder dat ding.

Welke sporten heb je zelf gedaan?
Ik heb vroeger in Suriname aan Judo 
gedaan en uiteraard gevoetbald. Vanaf 
mijn 14e ben ik ‘geschoeid’ gaan voetbal-
len bij een club. Daarvoor was het eigen-
lijk altijd op blote voeten met vrienden, 
schoolgenoten en/of familie. Ik zat in het 
Militaire voetbalteam, genaamd MVV. En 
in de jeugd heb ik ook voor een jeugdelftal 
van het nationale team gespeeld.

Kende je het verenigingsleven zoals 
dat in Nederland is ook vanuit 
Suriname?
Nee, zeker niet. De faciliteiten in Suriname 
zijn echt heel anders dan hier. Nou zijn we 
bij V.V. De Meern wat dat betreft ook wel 

K L E U R R I J K E F I G U R E N N I E U W E G E Z I C HT E N

“Onze kernwaarden:  
respect, sportiviteit en 

  betrokkenheid.” 

Drie generaties Debipersad, Willem, 
kleinzoon Ryan (JO7) en zoon Dhiresh

Het antwoord daarop is natuurlijk makkelijk, een voetballende zoon. 
Maar breder dan dat: een passie om samen mooie doelen bereiken. 
En dat is wat bij V.V. De Meern zeker mogelijk is. We hebben een zeer 
grote vereniging met alle (organisatorische) uitdagingen die daarbij 
horen. Twee jaar geleden ben ik samen met twee partners een eigen 
consultancy bedrijf gestart op het gebied van Data & Analytics 
(OneDNA). Na vele jaren in verschillende consultancy- en 
management rollen actief te zijn geweest, heb ik in 2020 de stap 
gezet om zelf iets op te zetten. Wat een energie geeft dat! 

Zoveel energie, dat ik zin en tijd had 
om een deel daarvan in V.V. De Meern 
te steken (kost maar een uurtje in de 
week). Mede omdat ik constateerde 
dat er te weinig mensen te veel 
moesten doen en daardoor ook aan 
zaken niet toekwamen. Voor een deel 
is dat nog steeds zo, hoewel we een 
groot aantal vrijwilligers hebben die 
hun handen uit de mouwen steken, 
blijft er altijd veel werk te verrichten…

Maar terug naar die korfballer: jaren 
heb ik in het eerste team van Fiducia 
gespeeld, zelfs een jaar met deze club 
op het een na hoogste niveau van 
Nederland actief geweest. Een echte 
vereniging waar ik in allerlei commis-
sies een bijdrage heb geleverd; van 
trainer en scheidsrechter tot jarenlang 
voorzitter van de technische commis-
sie. Maar bij Fiducia nooit in het 
bestuur gezeten, het is leuk omdat bij 
deze club wel te doen en op deze 
manier een bijdrage te kunnen leveren 
aan de vereniging. Kenmerkend voor 
korfbal is dat het over het algemeen 
een familieaangelegenheid is en een 
gemengde sport met alle voordelen 

Tenslotte heb ik nog wel een oproep 
voor iedereen in het kader van onze 
kernwaarden: respect, sportiviteit en 
betrokkenheid. Laten we met zijn allen 
deze waarden niet alleen gaan benoe-
men maar vooral ook gaan beleven, 
zowel in het veld als langs de lijn, in de 
kantine en bij andere clubs tijdens 
uitwedstrijden!

Wat doet 
een korfballer bij een 
voetbalvereniging?

voor de sfeer binnen de vereniging van 
dien. Mede daarom is het zo leuk en 
goed V.V. De Meern dat onze meidentak 
zo’n grote groei heeft doorgemaakt in de 
afgelopen jaren! 

Jullie zullen me af en toe langs de lijn 
zien met onze hond, een rasechte 
Nederlandse Schapendoes.  Nieuws-
gierig, speels en zeker niet eenkennig, 
maar hij wil liever niet alleen thuisblijven. 
Heerlijk om elke dag een lekker stuk te 
moeten wandelen en samen te genieten. 

Wat niet iedereen weet is dat ik met een 
drietal vrienden al jarenlang het Duitse 
dorp Ochsenfurt (vlakbij Würzburg) in de 
deelstaat Beieren een bezoek breng 
tijdens het jaarlijkse Ochsenfest (een 
soort bier feest, maar dan altijd in het 
tweede weekend van september). 
Inmiddels zijn we daar lokale beroemhe-
den - die Jungens aus Holland – en zelfs 
geëerd door de burgemeester. Na een 
aantal corona jaren hopen we in septem-
ber weer te kunnen genieten van een 
paar lekkere Duitse Weizenbiertjes!

Nieuw bestuurslid: Jan Paul Meijer



  

Wij verwelkomen Patrick en Tessa van Son van  
Van Son Installaties B.V. als sponsor van onze voetbalclub 
V.V. De Meern. Van Son Installatie B.V. is een allround 
badkamerspecialist met experts op het gebied van design, 
trends en interieur. Specialisten als een installateur, 
loodgieter, stukadoor, schilder en tegelzetter realiseren 
de badkamer of het toilet van je dromen.

Van Son Installaties, 
badkamerspecialist  
met passie voor de zaak  
en hart voor de club

Familiebedrijf gaat voor kwaliteit
Het is een hechte familie. Tessa en 
Patrick, zijn vader Peter en vriend Wesley, 
maar ook Tessa’s zus Daniëlle werken 
samen met hart voor de zaak aan kwali-
teit voor de klanten. Maar ook de advi-
seurs en monteurs die bij en met Van Son 
werken, horen er als familie bij. 

Van Son Installaties werd opgericht in 
februari 2010, in Tilburg, als eenmans-
zaak. Daar is een mooie klantenkring op  
gebouwd, maar toch besloten zij het 
bedrijf te verhuizen naar Utrecht. 
Oorspronkelijk was Van Son Installaties 
een eenmanszaak, maar door grote 

Lekker gedoucht
en vaker in de spiegel 
kijken? 

badkamerspecialist voor Vianen en 
omgeving. Zij verzorgen zowel het advies, 
het ontwerp én de volledige installatie. Dit 
full servicepakket is een succes, en uniek 
in de wereld van badkamers. Zij onder-
scheiden zich dagelijks door innovatieve 
oplossingen, gaan nieuwe uitdagingen 
aan, en vinden voor hun klanten altijd een 
passende oplossing. Elke dag is anders, 
en dat is nou juist zo leuk. 

Samenwerking V.V. De Meern en Van 
Son Installaties
Met de opening van de nieuwe showroom 
werd het ook tijd voor nieuwe en profes-
sionele exposure. Patrick heeft in de 
omgeving van Vianen gezocht naar 
organisaties met eenzelfde passie en 
betrokkenheid voor de zaak, en kwam bij 
V.V. De Meern terecht. Patrick zocht 
contact met de sponsorcommissie voor 
advertentiemogelijkheden en voelde zich 
meteen welkom. Met als resultaat een 
mooi sponsorcontract voor V.V. De 
Meern. En daar is de club superblij mee. 
En wie weet… zien we ooit een Van 
Sonnetje op het veld?

Ook een badkamer van Van Son?
Nieuwsgierig naar wat het team van  
Van Son Installaties B.V. voor jou kan 
betekenen?  
Kijk dan op de site vansoninstallaties.nl 
of bel 030 – 2072508.

drukte is het bedrijf in september 2019 
uitgebreid naar een B.V. Nu ontvangen zij 
zo’n 10 tot 12 offerteaanvragen per dag 
en daarvan worden maandelijks gemid-
deld 15 tot 18 badkamers en toiletruimten 
gerealiseerd. 

En sinds januari hebben zij een nieuwe 
showroom geopend waar zij oprecht trots 
op mogen zijn. 

Innovatieve badkamerspecialist,  
full service!
Betrokken en persoonlijk, met aandacht 
voor klanten en passie voor het werk is 
Van Son Installaties dé 

Gro-up is een trouwe sponsor van onze club! Voorheen ook wel bekend van 
de naam KOKO-kinderopvang. Vanwege de naamswijziging, hebben de 
dames dit seizoen gloednieuwe shirts gekregen! Op een zonnige 
dinsdagochtend in oktober spreken we Irina Leijdekker-Kers, 
locatiemanager bij gro-up.

Zelf sta ik ook regelmatig op het 
voetbalveld. Mijn dochter van 11 jaar 
voetbalt bij een voetbalclub in 
Utrecht. Hoe ervaren jullie de 
samenwerking met V.V. De Meern  
en het sponsorschap?
Heel prettig. We hebben regelmatig 
contact met elkaar. De nieuwe shirts zijn 
al binnengekomen met het gro-up logo 
erop. Het is mooi om de dames van het 
voetbalteam erin te zien voetballen.
We zijn trots dat we deze trouwe sponsor 
aan onze club verbonden hebben. Wie 
weet, brengen de nieuwe shirts wel geluk 
voor het damesteam. Wil je meer weten 
over gro-up? Ga dan naar www.gro-up.nl .

Voetbal verbindt 
de buurt met elkaar
Net als gro-up

KOKO-kinderopvang heeft een 
naamswijziging doorgevoerd. Vertel 
daar eens meer over?
KOKO-kinderopvang hoort bij gro-up. 
Onder één naam kunnen we onze krachten 
nog beter bundelen. Bij gro-up komen 
kraamzorg, kinderopvang, buurtwerk, 
jeugdhulp en onderwijs samen. Kinderen 
krijgen alle ruimte om te groeien. Om zo 
het mooiste uit jezelf te halen. Samen met 
gezin en buurt creëren we een omgeving 
waarin kinderen van alle leeftijden kunnen 
groeien en ontwikkelen. Voetbal verbindt 
de buurt met elkaar. Daarom is gro-up 
trotse sponsor van MO16-1.

Heb jij zelf een connectie met  
voetbal en onze club? Of juist met  
een andere sport?
Op de buitenschoolse opvang (BSO) van 
gro-up doen we verschillende Fit&Fun 
activiteiten. Samen sporten geeft plezier. 
En voetbal is een sport om kinderen lekker 
actief te laten bewegen. Er zitten een 
aantal BSO-locaties van gro-up in Vleuten 
en De Meern. Dicht bij de voetbalvelden 
van V.V. De Meern. Afgelopen voorjaar 
hebben zij een voetbalclinic van het dames 
voetbalteam MO16-1 gedaan! De kinderen 
werden uitgedaagd om verschillende 
workshops en trainingen te volgen. Het 
was een groot succes! Met de clinic 
maken de kinderen van de BSO kennis met 
voetbal. Het zou leuk zijn om dat jaarlijks 
terug te laten komen. Zo brengen we met 
elkaar de sport onder de aandacht.

We proudly present

Onze nieuwste 
sponsors:

Wie weet, brengen  
de nieuwe shirts wel 
geluk voor MO16-1.
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A D V E RTO R I A L S P O N S O R C O M M I S S I E

• Puur! By Myrthe

• Athletic Attic

En ook zijn we trots op de 
vernieuwde contracten met: 

• Maxaro 

• Annita Lafeber

http://www.gro-up.nl


Hoe lang lopen jullie al rond  
bij V.V. De Meern en heb jezelf 
gevoetbald?
Armand: Sinds 2008 toen mijn oudste 
zoon (nu 18 jaar) debuteerde bij het 
Kabouterteam Spanje. Ik heb zelf tot mijn 
achttiende als laatste man gevoetbald bij 
een 4e Klasser in de regio Breda met 
twee grasvelden en een oude kantine. 
Toen ik voor de eerste keer op het sport-
park kwam bij V.V. De Meern wist ik niet 
wat ik zag. Legio kunstgrasvelden en 
alles tip-top in orde. En daar mogen we 
best trots op zijn. Inmiddels voetbalt mijn 
oudste zoon niet meer, maar heb ik er 
nog twee rondlopen in de JO14-5 en de 
JO11-1. Ik heb diverse vrijwilligers-
functies gehad in de afgelopen 15 jaar. 
Lid van de Jeugdcommissie, coördinator 
teamfoto’s en twee succesvolle voetbal-
plaatjesboeken op de mat gelegd.  
Via Piet Oostveen ben ik bij de Sponsor-
commissie gekomen. We hebben een 
enthousiaste en leuke club op dit 
moment en de sponsors weten ons  
weer goed te vinden.
Alfred: In totaal 21 jaar. Ik heb zelf bij 
SCH gevoetbald. Ik ben een linkspoot 
ben begonnen als linksbuiten, toen 
linkshalf en linksback en geëindigd als 
laatste man.
Piet: Ja ik ben een echte Meerenees.  
Ik ben gaan voetballen vanaf 10 jaar en  
ik trap op vrijdagavond nog een lekker 
balletje bij het Hemeltje dus alles bij 
elkaar voetbal ik al ongeveer 55 jaar.  
Mijn positie is altijd links op het midden-
veld geweest en in de jeugd heb ik altijd 

Daarna Zaterdag 1 en Zaterdag 2. Later in 
het vriendenteam VTZNA {verplicht tot 
zitten na de wedstrijd) gevoetbald. Ik was 
een verdediger.
Dennis: Ik ben in 1988 begonnen met 
voetballen bij V.V. De Meern, dus loop nu 
al zo’n 35 jaar rond op de club. Ik begon 
uiteraard in de F met jongens als Bas 
Stolwijk, Reinier van Boven en Leroy 
Scheffer. En met laatstgenoemde voetbal 
ik nog steeds! De hele jeugd heb ik door-
lopen in eerste elftallen als aanvaller, 
voornamelijk als rechtsbuiten. Ik kijk terug 
op een fantastische tijd op het oude 
sportpark! Vooral de sfeer in de kantine 
was geweldig. Na de wedstrijd werd er 
steevast getafeltennist, wat werd inge-
ruild voor een biertje toen we ouder 
werden. Het was een mooie tijd met 
uiteraard ‘echte jongens uit De Meern’. 
Onder de bezielende leiding van Wim 
Stolwijk en Rob Scheffer hebben we ook 
geweldige internationale toernooien 
gespeeld (en gewonnen!). In deze periode 
zijn vriendschappen ontstaan die tot op 
de dag van vandaag nog steeds bestaan. 
Ik heb de hele jeugd gevoetbald met o.a. 
Mark Poorthuis, Robin Capiteijns, Thijs 
Satink, Eduard Versteege, Erik Adelaar, 
Stef Vermeulen, Willem Broekhuijse,  
Leroy Scheffer en Martin Donk. Uiteraard 
nog met veel meer jongens, maar met 
deze heren voetbal ik nu nog steeds in  
de Zaterdag 4! Het hoogtepunt is toch  
wel het kampioenschap met Zondag 3 in 
het seizoen ‘13/’14! Elke week met al je 
vrienden winnen met geweldig voetbal is 
toch wel heel bijzonder! In de kantine 
werden we groots onthaalt! Alles klopte 
dat seizoen. Mijn positie in het elftal 
wisselt wel eens, maar meestal speel ik 
op het middenveld of verdediging.  
Mijn zoon (Noud) voetbalt in de JO10-5  
en sta ik als trotse papa te genieten langs 
de lijn. Op de woensdagen geef ik training 
aan het team en vind ik fantastisch om  
te doen.
Matthijs: Ik denk ergens sinds 2018.  
Ja ik heb één seizoen gevoetbald en  
train nog op donderdagavond. Ik train  
met de groep Harry Hilverts, de vedettes 
die in het eerste hebben gezeten.  
Positie verdediger.

gevoetbald tot mijn ik denk 56e! Na een 
knieoperatie ben ik met voetballen 
gestopt. Dus in totaal bijna 55 jaar ge voet-
bald en daarvan 14 jaar in het 1ste zondag 
elftal. Meestal als rechterspits of rechter-
middenvelder. Later in het 1ste ook nog 
laatste man, dat heette toen zo.
Luuk: Vanaf mijn zesde jaar. Ik heb alle 
jeugdselectieteams doorlopen.  

We hebben de afgelopen jaren een leuk 
team opgebouwd, maar zijn altijd op zoek 
naar versterking. Heb je een af en toe de 
tijd om in gesprek te gaan met een lokale 
ondernemer en zo de V.V. De Meern én de 
ondernemer te helpen, neem contact op 
met één van de sponsorcommissieleden 
of via sponsoring@vvdemeern.nl

wel in de selectieteams gespeeld en zeker 
in de A1 heb ik een geweldige tijd gehad, 
verder heb in bij de senioren diverse jaren 
in de Zondag 1 gespeeld en trouwens ook 
nog 1 jaar in de Zaterdag 1.
Joop: Ben lid vanaf mijn zevende, dus 
rond 1961. Met onderbreking van 2 jaar 
volleybal, en 1 jaar Wageningen, ben ik 
altijd lid geweest van de club, en heb 

Wat drijft jullie om in de 
Sponsorcommissie actief te zijn
De meesten van ons zijn ondernemend, 
hebben een eigen bedrijf, bekleden 
diverse bestuursfuncties en hebben een 
actief sociaal netwerk. En we zijn al jaren 
actief en betrokken bij V.V. De Meern. Met 
ons gezamenlijk netwerk lukt het ons om 
mooie sponsors binnen te halen en daar 
dan een jarenlange binding mee op te 
bouwen. Maar het is vooral heel leuk om 
in teamverband wat te toen voor de club 
en resultaat neer te zetten.

Er staat nu een ontzettend leuk team, 
waarin we complementair zijn aan elkaar. 
We hebben allemaal een eigen taak, 
waardoor we nu als een soort geoliede 
machine meer kunnen betekenen op 
gebied van commercie voor de club.  
We zorgen ervoor dat er nieuwe sponsors 
komen én bestaande sponsors blijven. 
Dat was in de coronaperiode wel een 
uitdaging, maar we zitten weer in een 
goede flow. Piet is nu aan het afbouwen, 
na vele jaren is het wel een keer mooi 
geweest. En zeker als je ziet hoe goed  
het team onder aanvoering van Armand  
er nu staat, kan Piet gerust een stapje 
terug doen.

Willen jullie nog iets kwijt aan 
de lezers?
Door ons vrijwilligerswerk bij de club, 
waardoor we veel mensen spreken, zien 
we wat het belang van vrijwilligers is voor 
de club. Veel mensen hebben echt geen 
idee hoeveel er geregeld moet worden 
achter de schermen om een voetbalclub 
goed draaiende te houden. Je kunt als 
vrijwilliger dus echt het verschil maken, 
zonder daar al te veel tijd in te steken.  
En het geeft je enorm veel voldoening als 
het goed verloopt.
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Colofon
De TeamGeest komt vier keer  
per jaar uit, maart, juni, september 
en december, en wordt gratis 
verzonden aan alle leden, 
geregistreerde vrijwilligers en 
sponsoren. Oplage ca. 1.500.

Oud-leden en -vrijwilligers kunnen  
op aanvraag de TeamGeest 
ontvangen. Stuur uw verzoek naar  
teamgeest@vvdemeern.nl.

Uitgever
V.V. De Meern

Redactie
De redactie staat onder toezicht  
van en wordt benoemd door de 
Algemene Ledenvergadering.  
Het bestuur heeft geen invloed  
op de keuzes van de redactie.
Lente Bongers (redactie)
Julian Oostveen (redactie)
Rosa de Rooij (redactie)
Mila Schuurman (redactie)
John van Wegen (redactie)
Marjolein de Bruijn (advies) 
Mirte Aalbers (vormgeving) 

Drukker
WS Media Groep
Industrieweg1
4181CA Waardenburg
info@wsmediagroep.nl

Advertenties 
Wilt u in de TeamGeest adverteren 
neem dan contact op met  
teamgeest@vvdemeern.nl of met  
de sponsorcommissie via 
sponsorcommissie@vvdemeern.nl. 

Ledenservice
Wilt u een verhuizing doorgeven, 
stuur dan een bericht aan 
ledenadministratie@vvdemeern.nl. 

Auteursrechten
Alle auteursrechten en databank-
rechten ten aanzien van deze 
uitgave worden uitdrukkelijk 
voorbehouden. Deze rechten liggen 
bij de TeamGeest c.q. de 
betreffende makers.

S P O N S O R C O M M I S S I E

De sponsorcommissie:  
sportief én ondernemend!

“Word ook vrijwilliger!  
Er zijn mogelijkheden 

genoeg.”

Deze keer een uitgebreide introductie van de mannen 
van de sponsorcommissie die de brug slaan tussen  
V.V. De Meern en lokale ondernemers in de omgeving. 
Met bijna 2000 leden, tienduizenden bezoekers van ons 
sportcomplex per jaar en ruim 60.000 bezoekers van 
onze website per jaar hebben wij een voor sponsors 
interessant bereik. Samen met lokale ondernemers 
kunnen we een echte win-win situatie creëren en voor 
binding zorgen in De Meern en omstreken. 

Vlnr: Alfred van Doorn (kledingsponsoring), Joop Zoutenbier (verkoop),  
Armand van Velzen (voorzitter), Dennis Maaijen (verkoop reclameborden en  
social media), Luuk Polder (verkoop), Mathijs Mulder (verkoop).  
Niet op de foto: Piet Oostveen (verkoop)

mailto:sponsoring@vvdemeern.nl
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Je mag de bal maar 1x raken.  

Je moet hem dus gelijk na het schot 

van je voorganger tegen de muur 

proberen te schieten.

1.  

Op de muur maak 

je een doel door 2 

lijnen te tekenen. 

2.  

De eerste speler schiet de bal 

tussen de lijnen. Hierna is  

nummer 2, daarna 3, en zo  

ga je door tot nummer 1 weer  

aan de beurt is. 

3.  

Het spel stopt als iemand 

de bal naast het doel 

schiet. Deze speler  

krijgt dan de letter E. 

4.  

Het spel gaat verder bij 

de speler die hierna 

aan de beurt is. 

5.  

 Wanneer je vaker naast 

het doel schiet krijg je  

de letter Z, E en L. 

6.  

Wie als eerst het 

woord EZEL heeft, 

verliest het spel. 

VOOR DE JEUGD

Speel je mee?
“Als je niet ken winnen, 

moet je zorgen  
dat je niet verliest” 

Johan Cruijff 

Kun jij deze tekening compleet maken? 

Verbind de nummers 1 tot en met 37 en kijk wat  

eruit komt. Kleur hem daarna in met de kleuren  

van je favoriete voetbalclub!

Ken jij het spel

EZELEN al?


